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Ανοίγει ξανά η υπόθεση 
Δασκάλου στην Καβάλα – Νέα 

στοιχεία στο φως

Νέστος
Συνάντηση Γάκη-

Μιχαηλίδη με φόντο το 
γεωθερμικό πεδίο

Σαρηγιάννης
Στα μέσα του Ιανουαρίου η 

κορύφωση των κρουσμάτων 
κορονοϊού

Κ. Τσιάρας
Το νέο έτος φέρνει ριζικές 
αλλαγές στη Δικαιοσύνη
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Κυρίαρχη η 
μετάλλαξη Όμικρον 
σε Καβάλα & Θάσο

Μητσοτάκης για 
ενεργειακή κρίση
400 εκατ. ευρώ 

τον Ιανουάριο για 
στήριξη νοικοκυριών-

επιχειρήσεων
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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γράφει
 ο Ναπολέων Μαραβέγιας*

*Καθηγητής Πολιτικής 
Οικονομίας Εθνικού και 
Καποδιστριακού Πανεπιστη-
μίου Αθηνών, τ. υπουργός

Καθώς ξεκινά το 2022, 
όπου θα κυριαρχήσει επι-
θετικά η παραλλαγή «Ομι-
κρον» του κορωνοϊού, είναι 
χρήσιμο να επιχειρηθεί ένας 
συνοπτικός απολογισμός 
των σημαντικότερων συνε-
πειών της πανδημικής κρί-
σης τα δύο πρώτα χρόνια, 
2020 και 2021, στο πολι-
τικό, οικονομικό και κοινω-
νικό επίπεδο και να ιχνηλα-
τηθούν οι προοπτικές της.

Η πρώτη επίπτωση της 
πανδημίας στην πολιτική εί-
ναι ο περιορισμός της ελευ-
θερίας, με την επιβολή πε-
ριοριστικών μέτρων από το 
κράτος, ακόμη και σε χώρες 
με φιλελεύθερη παράδοση, 
όπως είναι οι βορειότερες 
χώρες της Ευρώπης, πράγ-
μα που οδηγεί σε κινήματα 
υπεράσπισης της ελευθε-
ρίας των πολιτών. Ταυτό-
χρονα, η πανδημία υποκινεί 
υπόγεια ρεύματα προνε-
ωτερικών αντιλήψεων με 
μεταφυσικού περιεχομένου 
δοξασίες, κυρίως σε χώρες 
ύστερης ανάπτυξης του 
ορθολογισμού, όπως είναι 
τα Βαλκάνια και οι χώρες 
της ανατολικής Ευρώπης, 
ενώ οι συχνές παλινωδί-
ες της κρατικής παρέμβα-
σης κλονίζουν την ανα-
γκαία εμπιστοσύνη όλων 
των πολιτών στο κράτος.

Η δεύτερη συνέπεια της 
πανδημίας είναι η επιβε-
βαίωση της κυριαρχίας του 
εθνικού κράτους, με εθνι-
κά μέτρα προστασίας και 
ελέγχους στα εθνικά σύ-
νορα, η οποία φαινόταν να 
υποχωρεί στην εποχή της 
παγκοσμιοποίησης. Βέβαια, 
η ταχύτατη διάδοση της 
πανδημίας μεταξύ των χω-
ρών είναι απότοκος της πα-
γκοσμιοποιημένης οικονο-
μικής και κοινωνικής ζωής 
των ανθρώπων. Και όμως, 
οι περιορισμοί στο εθνι-
κό επίπεδο υποδηλώνουν 
ότι το εθνικό κράτος είναι 
ακόμη υπαρκτό και ισχυρό.

Η τρίτη συνέπεια της παν-
δημίας αφορά την οικονο-
μική πολιτική του κράτους. 
Προς το κράτος στρέφο-
νται οι πολίτες, προκειμέ-
νου να αποζημιωθούν από 
την οικονομική καταστρο-
φή που προκαλεί η πανδη-
μία σε πολλούς κλάδους 
παραγωγής (μεταφορές 
ανθρώπων, τουρισμός, 
εστίαση, ψυχαγωγία κ.λπ.). 

Το κράτος, τουλάχιστον 
στον αναπτυγμένο κόσμο, 
αναβιώνει την κεϋνσιανή 
οικονομική πολιτική με τε-
ράστιες κρατικές δαπάνες 
και συνεπώς δημοσιονο-
μικά ελλείμματα, ακόμη 
και σε χώρες-φρουρούς 
της αυστηρής δημοσι-
ονομικής διαχείρισης, 
όπως π.χ. η Γερμανία.

Σημειώνεται ακόμη ότι η 
πανδημία ενίσχυσε την ευ-
ρωπαϊκή ολοκλήρωση, κα-
θώς η οικονομική πολιτική 

των κρατών της Ευρώπης 
συμπληρώθηκε με αλλη-
λεγγύη από την Ευρωπαϊκή 
Ενωση με τη δημιουργία 
του Ταμείου Ανάκαμψης. 
Ταυτόχρονα, η Ευρωπαϊκή 
Κεντρική Τράπεζα εφάρ-
μοσε πολιτική ποσοτικής 
χαλάρωσης αγοράζοντας 
κρατικούς τίτλους από όλες 
τις χώρες-μέλη, ακόμη και 
από αυτές των οποίων τα 
ομόλογα δεν έχουν επεν-
δυτική βαθμίδα, όπως η Ελ-
λάδα, προκειμένου με φθη-
νό χρήμα να διευκολύνει 
την οικονομική ανάπτυξη.

Στο επίπεδο της διάρθρω-
σης της οικονομίας, η ση-
μαντικότερη επίπτωση είναι 
η όξυνση των ανισοτήτων 
μεταξύ των τομέων και 
κλάδων μιας οικονομίας. 
Οι κλάδοι της πληροφορι-
κής και των επικοινωνιών 
αναπτύχθηκαν ραγδαία, 
ενώ αντίθετα οι πιο παρα-
δοσιακοί κλάδοι του του-
ρισμού και της εστίασης 
επλήγησαν πολύ σοβαρά. 
Οι ανισότητες δεν αφορούν 
μόνο το εσωτερικό των χω-
ρών, αλλά επεκτείνονται 
και μεταξύ των χωρών που 
παράγουν προϊόντα ψηφια-
κής τεχνολογίας και αυτών 
που τα χρησιμοποιούν, δι-
ευρύνοντας έτσι το χάσμα 
μεταξύ αναπτυγμένων και 
υποανάπτυκτων χωρών.

Επιπλέον, ο τομέας της 
ενέργειας επλήγη αρχικά 
από τα περιοριστικά μέτρα 
μετακίνησης των ανθρώ-
πων και γενικότερα από 
τη μείωση της παραγωγής 
διεθνώς, με αποτέλεσμα 

να περιοριστεί η προσφο-
ρά πετρελαίου και φυσικού 
αερίου για να συγκρατη-
θεί η πτώση των τιμών 
τους. Στη συνέχεια, όμως, 
μετά τους εμβολιασμούς, 
η απότομη αύξηση της 
ζήτησης οδήγησε σε αύ-
ξηση των τιμών μέσα σε 
ένα περιβάλλον που ευ-
νοεί την κερδοσκοπία και 
τα γεωπολιτικά παίγνια. 
Παρόμοια εξέλιξη (μείω-
ση παραγωγής αρχικά και 
απότομη αύξηση της ζήτη-
σης μετά) υπήρξε στις πρώ-
τες ύλες και στα βασικά 
αγροτικά προϊόντα, με απο-
τέλεσμα την αύξηση των 
τιμών τους και την αναβί-
ωση του πληθωρισμού της 
δεκαετίας του 1970 σε χώ-
ρες στις οποίες είχε ξεχα-
στεί (Ευρώπη, ΗΠΑ κ.λπ.).

Μεγάλο δίλημμα της οικο-
νομικής πολιτικής είναι το 
αν πρέπει να περιοριστεί η 
νομισματική ποσοτική χα-
λάρωση και να αυξηθούν 
τα επιτόκια, προκειμένου 
να τιθασευτεί ο πληθωρι-
σμός. Αυτό θα προκαλέσει 
σημαντική επιβράδυνση της 
οικονομικής ανάκαμψης, 
που είναι αναγκαία μετά 
την καθήλωση της οικονο-
μίας λόγω της πανδημίας, 
ενώ θα δυσκολέψει ακόμη 
περισσότερο τις υπερχρεω-
μένες χώρες ( π.χ. Ελλάδα). 
Το άλλο μεγάλο δίλημμα 
είναι αν πρέπει τα κράτη 
να επιβάλουν και πάλι σο-
βαρά περιοριστικά μέτρα 
προστασίας που θα πλή-
ξουν την οικονομία και θα 
οδηγήσουν σε νέες κρατι-
κές παροχές, σε δημιουργία 

νέων ελλειμμάτων και σε 
συσσώρευση νέων χρεών.

Τέλος, η επίπτωση της 
πανδημίας στην κοι-
νωνική συμπεριφορά 
των ανθρώπων μελετά-
ται από τους ειδικούς. 

Η περισσότερο προφα-
νής είναι ότι ο εγκλει-
σμός έχει οδηγήσει 
πολλούς ανθρώπους 
σε κατάθλιψη, ενώ έχει 
αυξήσει την επιθετικότη-
τα, ακόμη και μέσα στην 
οικογένεια. Ο φόβος της 
αρρώστιας έχει οδηγήσει 
στην απομάκρυνση των 
ανθρώπων, πράγμα που 

δεν συνάδει με την αν-
θρώπινη ανάγκη για επι-
κοινωνία. Ταυτόχρονα, οι 
θάνατοι από τον κορω-
νοϊό και η αποφυγή νέων 
γεννήσεων εντείνουν το 
δημογραφικό μαρασμό 
σε πολλές ευρωπαϊκές 
χώρες και στην Ελλάδα.

Απολογισμός και προοπτικές για το 2022

Τις τελευταίες χρονιάρες 
μέρες του 2021 μια είδηση 
που αφορούσε τον Υπουρ-
γό Οικονομικών κύριο Στα-
ϊκούρα πέρασε λίγο πολύ 
στα ψηλά της τρέχουσας 
ειδησεογραφίας, λόγω της 
επικαιρότητας. Ο κύριος 

Υπουργός εισήχθη στο Νο-
σοκομείο Ερρίκος Ντυνάν 
με οξεία λιθιασική χολοκυ-
στίτιδα και την επόμενη της 
εισαγωγής του υπεβλήθη 
σε επιτυχημένη λαπαρο-
σκοπική χολοκυστεκτομή, 
σύμφωνα με το σχετικό 

δελτίο τύπου των θεραπό-
ντων γιατρών του. Μέχρις 
εδώ όλα καλά. Ο συμπαθής 
πολιτικός από την Φθιώτι-
δα έχει τις ευχές όλων μας 
για ταχεία ανάρρωση και 
γρήγορη επάνοδό του στις 
καθημερινές του υποχρεώ-
σεις.

Τα ερωτήματα που ανακό-
πτουν στην προκειμένη πε-
ρίπτωση είναι δύο : είχε ο 
Υπουργός την ενδεδειγμέ-
νη αντιμετώπιση του προ-
βλήματος υγείας του και 
εάν παρόμοια αντιμετώπι-
ση έχουν οι πολυάριθμοι 
συμπατριώτες μας σε ανά-
λογες περιπτώσεις – κατα-
στάσεις. Η οξεία λιθιασική 
χολοκυστίτιδα είναι μια συ-
νηθισμένη και συχνή αιτία 
οξέως κοιλιακού άλγους 
που εντοπίζεται κυρίως στο 
άνω δεξί κοιλιακό τεταρτη-
μόριο και οφείλεται στη πα-
ρουσία λίθου η λίθων εντός 

της χοληδόχου κύστης. Η 
συμπτωματική αντιμετώπι-
σή της περιλαμβάνει εκτός 
των άλλων χορήγηση κα-
τάλληλων αντιμικροβιακών 
φαρμάκων, ενώ η αιτιολο-
γική περιλαμβάνει την λα-
παροσκοπική χολοκυστε-
κτομή. Η τελευταία μπορεί 
να πραγματοποιηθεί στην 
πρώιμη – οξεία φάση της 
νόσου, όπως ακριβώς συ-
νέβη και στο κύριο Υπουργό 
η σε μεταγενέστερη φάση 
μετά την «προτεραιοποίη-
ση» της λίστας χειρουργεί-
ου.

Προσπαθώντας να απαντή-
σουμε στα ερωτήματα που 
τέθηκαν παραπάνω, αντι-
λαμβάνεται εύκολα ο καθέ-
νας, ότι ο κύριος Υπουργός 
είχε την ενδεδειγμένη αντι-
μετώπιση σ’ ένα πολύ καλό 
και «ιδιαίτερο» θεραπευτή-
ριο. Υπενθυμίζουμε ότι το 
Ερρίκος Ντυνάν δεν ανήκει 

στο Εθνικό Σύστημα Υγείας, 
ούτε σε κάποιο ιδιώτη πά-
ροχο. Οι πολυάριθμοι συ-
μπατριώτες μας – σ’ όλα τα 
μήκη και πλάτη της πατρί-
δας μας – με ανάλογη συ-
μπτωματολογία δυστυχώς 
δεν έχουν στη καθημερινή 
κλινική πράξη της ίδια αντι-
μετώπιση. Νοσηλεύονται 
για λίγα 24ωρα σε κάποια 
Παθολογική η Χειρουργική 
Κλινική και στη συνέχεια 
λαμβάνουν εξιτήριο με 
οδηγίες και προγραμμα-
τισμένο ραντεβού για λα-
παροσκοπική χολοκυστε-
κτομή, μετά από αναμονή 
κάποιων μηνών (!). Ορισμέ-
νοι έχουν την υπομονή να 
περιμένουν μέχρι το προ-
γραμματισμένο ραντεβού, 
ενώ άλλοι – που έχουν και 
την οικονομική δυνατότητα 
– αναζητούν λύση στα ιδι-
ωτικά θεραπευτήρια.

Ευχή και προσδοκία ΟΛΩΝ 

μας – από όλα όσα εκτέθη-
καν αναλυτικά παραπάνω 
– είναι ΟΛΟΙ οι συμπατρι-
ώτες μας από τον Βόρειο 
Έβρο μέχρι τη Γάυδο και 
από το Καστελόριζο μέχρι 
τους Οθωνούς να έχουν 
την αντιμετώπιση που είχε 
πρόσφατα ο Υπουργός 
Οικονομικών. Για να γί-
νει αυτό, πρέπει ΟΛΟΙ οι 
εμπλεκόμενοι – Υγειονο-
μικοί, Πολιτικοί, Σύλλογοι 
Ασθενών και άλλοι – να ση-
κώσουμε στο κατώφλι του 
2022 τα μανίκια για δου-
λειά και … διάλογο για ένα 
«νέο» Ενιαίο Σύστημα Υγεί-
ας, που να ανταποκρίνεται 
στις σημερινές ανάγκες των 
συμπατριωτών μας.

του
Ξενοφώντα Κ. Κροκίδη
Διευθυντή – Β΄ Πα-
θολογικής Κλινικής 
Γενικού Νοσοκομείου 
Καβάλας

Κροκίδης | Αφορμής δοθείσης…
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Αντιπεριφερειάρχης Καβάλας
Επείγουσα επιστολή προς την «Εγνατία οδό Α.Ε.» για την πεσμένη γέφυρα

Σε επείγουσα επιστολή 
που απέστειλε προς την 
εταιρεία «Εγνατία Οδός 
Α.Ε.», την Τρίτη 4 Ιανουα-
ρίου 2022, ο αντιπεριφε-
ρειάρχης Καβάλας, Αλέ-
ξιος Πολίτης, ζήτησε να 
ενημερωθεί για την πο-
ρεία της μελέτης αποκα-
τάστασης της ζημιάς στην 

γέφυρα της οδού Αμερι-
κανικού Ερυθρού Σταυ-
ρού της Καβάλας. Επίσης, 
ζήτησε ενημέρωση για τις 
μελέτες του έργου της 
περιμετρικής οδού της 
Καβάλας, καθώς και για 
την πορεία υλοποίησης 
του οδικού άξονα Δράμα-
Καβάλα (Ε61).

Ο Εμπορικός Σύλλογος 
Καβάλας όπως απο-
κάλυψε τις προηγού-
μενες ημέρες στο ΕΝΑ 
CHANNEL το μεσημέρι 
της Δευτέρας 3 Ιανουα-

ρίου ετοίμασε και έδωσε 
στην δημοσιότητα την 
επιστολή του προς τον 
Πρωθυπουργό της χώ-
ρας κ. Κυριάκο Μητσο-
τάκη.

Ακολουθεί η επιστολή 
του Εμπορικού Συλλό-
γου |

”Κύριε Πρωθυπουργέ,
πισΗ εβδομάδα που πέ-

ρασε καθώς και όλη η 
εορταστική περίοδος, 
μπορούν να χαρακτη-
ριστούν ως οι χαμηλό-
τερες εισπρακτικά των 
τελευταίων ετών. Τα μέ-
τρα στήριξης είναι περισ-
σότερο απαραίτητα από 
ποτέ και είναι επιτακτική 
ανάγκη ΝΑ ΜΗΝ ΕΞΑΙ-
ΡΕΘΕΙ ΠΑΛΙ ΤΟ ΜΙΚΡΟ 
ΛΙΑΝΙΚΟ ΕΜΠΟΡΙΟ ΑΠΟ 
ΤΑ ΜΕΤΡΑ ΣΤΗΡΙΞΗΣ 
ΤΩΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ.

Λιανεμπόριο και εστία-
ση είναι μία αλυσίδα και 
ήδη έχουμε μειωμένες 
εισπράξεις από τους πε-
ριορισμούς και τη ρα-
γδαία αύξηση των κρου-
σμάτων. Η πιο σημαντική 
εβδομάδα του έτους, για 
αγορές δώρων αλλά και 

για οτιδήποτε σχετίζεται 
με την έξοδο της Πρωτο-
χρονιάς έχουν παγώσει.

Παράλληλα η αύξηση 
της τιμής του ηλεκτρι-
κού ρεύματος και του 
κόστους μεταφοράς 
λειτουργούν διττά. Στις 
επιχειρήσεις αυξάνουν 
το κόστος λειτουργίας 
και στους καταναλωτές 
αφαιρούν το διαθέσιμο 
εισόδημα.

Ζητάμε:

Τη μη επιστροφή της επι-
στρεπτέας προκαταβολή.
Την πλήρη απαλλαγή 
από το ενοίκιο για τους 
επόμενους δύσκολους 
μήνες.
Την επαναφορά των 

αναστολών εργασίας και 
για το προσωπικό του 
λιανικού εμπορίου.
Νέα μη επιστρεπτέα προ-
καταβολή ειδικά για το 
λιανικό εμπόριο.
Επιδότηση των παγίων 
λογαριασμών όλων των 
επιχειρήσεων λιανικού 
εμπορίου.
Ρεαλιστικά χρηματοδο-
τικά εργαλεία για όλους.
Την επόμενη μέρα της 
υγειονομικής και οικονο-
μικής πανδημίας πρέπει 
όλες οι επιχειρήσεις να 
παραμείνουν βιώσιμες 
και να μη χαθεί ούτε μία 
θέση εργασίας.

Καλή Χρονιά.

Εμπορικός Σύλλογος Καβάλας
Επιστολή στον Πρωθυπουργό για νέα μέτρα στήριξης

Συνεργεία του Δήμου 
προχώρησαν στην 
αποψίλωση θαμνώ-
δους βλάστησης και 
καθαρισμού σε διάφο-
ρα σημεία της συνοι-
κίας

Στον καθαρισμό κοινό-
χρηστων χώρων στην 
περιοχή των Ποταμου-
δίων, προχώρησε τις τε-
λευταίες ημέρες η αρμό-
δια υπηρεσία του Δήμου 
Καβάλας.

Πιο συγκεκριμένα, οι 
εργαζόμενοι του συ-
νεργείου Καθαριότητας 
απομάκρυναν τα απορ-
ρίμματα και φρόντισαν 
για την αποψίλωση της 
θαμνώδους βλάστησης 
από διάφορα σημεία της 
εν λόγω συνοικίας.

Αντίστοιχη παρέμβαση 
πραγματοποιείται αυτό 
το διάστημα και στην πε-
ριοχή του Αγίου Κωνστα-
ντίνου.

Δήμος Καβάλας
Επιχείρηση καλλωπισμού των Ποταμουδίων
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Ο Δήμος Παγγαίου αρω-
γός στις προσπάθειες 
για αναβάθμιση του Κ.Υ. 
Ελευθερούπολης.

Μέσω του προγράμμα-
τος Med4all προχώρησε 
στην προμήθεια σύγχρο-
νου ιατρικού εξοπλισμού 
αξίας 220χιλ€ που τον 
παραχώρησε στο Κ.Υ 
Ελευθερούπολης

Μεταξύ των μηχανημά-
των προμηθεύτηκε έναν 
υπερηχοτομογράφο και 
ένα μηχάνημα πανορα-
μικής ακτινογραφίας, κα-
λύπτοντας με αυτό τον 
τρόπο το κενό που υπήρ-
χε για τις συγκεκριμένες 
διαγνωστικές εξετάσεις. 
Η ποιότητα των μηχανη-
μάτων και η άρτια εκπαί-
δευση και εξειδίκευση 
των εργαζομένων του 
Κ.Υ. παρέχουν ένα τέλειο 
αποτέλεσμα.

*Θέλουμε κι εμείς  μέγαρο μουσικής και να 
το λένε “Γιάννη Παπαϊωάννου”!!!!

**Και μην ξεχνιόμαστε amigos, πυροσβε-
στική υπηρεσία ακόμα περιμένουμε στο 
νησί !!!

***Τι 50% -50% καλέ????? 80 κολλαριστά 
χιλιαρικάκια ζητάει η ΕΤΑΔ…!!! 
Μα τον Αγιο το μόνο που σκέφτομαι, εί-
ναι το εισιτήριο που θα πληρώσω, για να 
μπει το δεξι μου δαχτυλάκι στο θαλασσινό 
νερό.

Μικρογραφίες

Φίλιππος Αναστασιά-
δης: Δεν έχουν οριστεί 
κάποιες ασφαλιστικές 
δικλείδες για τον τρό-
πο που θα αναπτυχθεί

Την ανησυχία του για το 
γεγονός του μη ορισμού 
ασφαλιστικών δικλεί-
δων, αλλά και της έλλει-
ψης συγκεκριμένου χρο-
νοδιαγράμματος για την 
αξιοποίηση της Αλάνας 
της Νέας Ηρακλείτσας, 
η οποία «πέρασε» στον 
επενδυτή Άλεξ Χαντιτά-
τζι, εξέφρασε στο πλαί-
σιο δηλώσεων που έκανε 
στο CENTER TV και στην 
εκπομπή ON CAMERA, ο 
δήμαρχος Παγγαίου, Φί-
λιππος Αναστασιάδης.

«Είναι μια καλή εξέλιξη 
το γεγονός ότι γενικά θα 
αξιοποιηθεί η Αλάνα, κα-
θώς το είχε ανάγκη η πε-
ριοχή και νομίζω ότι αν 
γίνει μια σωστή αξιοποί-
ηση, θα είναι κάτι που θα 
προσδώσει θετικά στην 
ανάπτυξη της περιοχής 
και στην τοπική οικονο-
μία. Όμως εγώ έχω την 
ανάγκη να εκφράσω την 
ανησυχία μου, για το γε-
γονός ότι δεν έχουν ορι-
στεί κάποιες ασφαλιστι-
κές δικλείδες, οι οποίες 
πραγματικά θα μπορού-
σαν να περιχαρακώσουν 
τον τρόπο με τον οποίο 
θα αναπτυχθεί η Αλάνα», 
ανέφερε χαρακτηριστικά 

ο δήμαρχος Παγγαίου.

«Δυστυχώς με τον 
τρόπο που έχει γίνει η 
διαδικασία αυτή, δεν 
μπορεί να διασφαλί-
σει ότι θα αξιοποιη-
θεί προς όφελος των 
συμπολιτών μας. Δη-
λαδή μπορεί ο χώρος 
να μείνει όπως είναι ή 
να αξιοποιηθεί με κά-
ποιες κατοικίες. Αυτό 
κατά την ταπεινή μου 
άποψη δεν είναι ανά-
πτυξη…»

«Το είπα κι άλλη φορά, 
πως όποιος και να εί-
ναι ο επενδυτής, πρέπει 
να προσφέρει στην πε-
ριοχή μας. Για να γίνει 
αυτό πρέπει να δοθούν 
θέσεις εργασίας, ένα σα-
φές πλάνο για το πως 
θα αξιοποιηθεί η Αλάνα. 
Δυστυχώς με τον τρόπο 
που έχει γίνει η διαδικα-
σία αυτή, δεν μπορεί να 
διασφαλίσει ότι θα αξι-
οποιηθεί προς όφελος 
των συμπολιτών μας. 
Δηλαδή μπορεί ο χώρος 
να μείνει όπως είναι ή να 
αξιοποιηθεί με κάποιες 
κατοικίες. Αυτό κατά την 

ταπεινή μου άποψη δεν 
είναι ανάπτυξη και δεν 
θα βοηθήσει την περιοχή 
μας. Θεωρώ ότι έπρεπε 
να μπουν κάποιοι όροι, 
που θα όριζαν τον τρό-
πο αξιοποίησης. Ο μο-
ναδικός τρόπος που θα 
μπορούσε να προσδώσει 
στην περιοχή οφέλη του-
ριστικά και οικονομικά 
θα ήταν η αξιοποίηση 
του με την υποχρεωτικό-
τητα να γίνει μια μεγάλη 
ξενοδοχειακή μονάδα με 
τις προδιαγραφές που 
θα όριζε η προκήρυξη», 
σημείωσε ακόμη ο Φί-
λιππος Αναστασιάδης.

«Είμαστε υποχρεωμέ-
νοι να συνεργαστού-
με και θα το κάνουμε 
με τον όποιο επενδυ-
τή, αρκεί να βοηθήσει 
πραγματικά την περι-
οχή μας…»

«Εκεί είναι οι ενστάσεις 
μου. Κατά τα άλλα εί-
μαστε υποχρεωμένοι να 
συνεργαστούμε και θα 
το κάνουμε με τον όποιο 
επενδυτή, προς όφελος 
αυτής της επένδυσης, 
αρκεί να βοηθήσει πραγ-

ματικά την περιοχή μας 
και μέσα σε ένα χρονο-
διάγραμμα αξιοποίησης 
που θα έπρεπε να είχε 
τεθεί κι αυτό από πολύ 
νωρίς. Αν ένας επενδυ-
τής πει εγώ σκέφτομαι 
να το αξιοποιήσω μετά 
από 20 χρόνια, νομίζω 
ότι δεν είναι προς όφε-
λος της περιοχής μας. 
Αυτά έπρεπε να είχαν 
προσεχθεί από την αρχή. 
Τα είχα τονίσει στους αν-
θρώπους του Τ.Α.Ι.ΠΕ.Δ., 
αλλά δυστυχώς δεν έγι-
νε. Ευελπιστώ όμως, 
επειδή είναι ένα ιδιαίτε-
ρο ακίνητο, πραγματικά 
ο επενδυτής θα το αξιο-
ποιήσει με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο, ώστε να 
έχει οφέλη ο ίδιος και 
η ευρύτερη περιοχή», 
συμπλήρωσε χαρακτηρι-
στικά ο δήμαρχος Παγ-
γαίου.

«Ήδη προγραμμα-
τίζουμε παράλληλα 
έργα που απαιτούνται 
για την επένδυση αυτή 
– Όσο πιο άμεσα προ-
χωρήσει αυτός, τόσο 
πιο άμεσοι θα είμαστε 
κι εμείς…»

«Εμένα δεν με νοιάζει 
κάτι άλλο εκτός από το 
καλό του τόπου κι αυτό 
έπρεπε να είχε διασφαλι-
στεί ήδη. Ήδη προγραμ-
ματίζουμε παράλληλα 
έργα που απαιτούνται 
για την επένδυση αυτή, 
θα συνεργαστούμε σε 
κάθε περίπτωση με τον 
επενδυτή. Όσο πιο άμε-
σα προχωρήσει αυτός, 
τόσο πιο άμεσοι θα είμα-
στε κι εμείς. Έχουμε ολο-
κληρώσει τις μελέτες ως 
δήμος Παγγαίου για τον 
κόμβο της Ηρακλείτσας 
και της Αλάνας. Πρό-
κειται για δυο κόμβους 
που θα γίνουν, ο ένας 
ακριβώς στην έξοδο από 
την Εγνατία και ο δεύ-
τερος θα είναι για την 
είσοδο έξοδο της Αλά-
νας. Τις υποδομές ήδη 
τις προγραμματίσαμε 
και το έχουμε συζητήσει 
με την Π.Α.Μ.Θ., ώστε 
να χρηματοδοτηθούν οι 
δυο αυτοί κόμβοι για να 
βοηθήσουν την περιοχή 
και την επένδυση εκεί», 
ανέφερε καταληκτικά 
στις δηλώσεις του για το 
θέμα ο κ. Αναστασιάδης.

Προβληματισμός για τις βίλες του Άλεξ στην Αλάνα

Σύγχρονος ιατρικός εξοπλισμός στο Κ.Υ Ελευθερούπολης
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Νέστος
Συνάντηση Γάκη-Μιχαηλίδη με φόντο το γεωθερμικό πεδίο
Συνάντηση εργασίας 
και αρκετής συζήτη-
σης πραγματοποίη-
σαν τις προηγούμενες 
ημέρες ο Αντιπεριφε-
ρειάρχης Ενέργειας 
Χρήστος Γάκης και 
ο Δήμαρχος Νέστου 
Σάββας Μιχαηλίδης 
στο Νέστο.

Πιο συγκεκριμένα οι δύο 
άντρες συνομίλησαν για 
αρκετή ώρα για το γε-
ωθερμικό πεδίο του Νέ-
στου, η αξιοποίηση του 
οποίου αποτελεί ένα βα-
σικό στοίχημα του Δημάρ-
χου Σάββα Μιχαηλίδη.

Από την πλευρά του ο κ. 
Γάκης ξεκαθάρισε ότι μο-
ναδικός στόχος της Περι-
φέρειας από εδώ και στο 
εξής είναι η αξιοποίηση 
του και ο ίδιος θα κάνει 
τα πάντα έτσι ώστε αυτό 
να προχωρήσει και μά-
λιστα άμεσα ενώ έκανε 
λόγο πως αυτή την στιγ-
μή το γεωθερμικό πεδίο 
του Νέστου αποτελεί το 
δεύτερο σημαντικότερο 
έργο ενέργειας στην Πε-
ριφέρεια ΑΜ-Θ μετά το 
έργο του φυσικού αερί-
ου που έρχεται πρώτο.

Έργα 50-55 εκατ. ευρώ έχει προγραμματίσει ο δήμος Νέστου

Δρομολογήθηκαν αγρο-
τική οδοποιία, σχολική 
στέγη, κολυμβητήριο

Έργα ύψους 50-55 εκατ. 
ευρώ έχει προγραμμα-
τίσει η Διοίκηση του 
Δήμου Νέστου για την 
τρέχουσα θητεία. Ο δή-

μαρχος κ. Σάββας Μι-
χαηλίδης σημείωσε πως 
αξιοποιούν στο έπακρο 
τα διάφορα προγράμμα-
τα.

Ειδικότερα ο κ. Μιχαηλί-
δης τονίζει σε δηλώσεις 
του:

«Σωστή οργάνωση, δι-
εκδίκηση και όσο το 
δυνατόν καλύτερη προ-
σέγγιση στα όποια χρη-
ματοδοτικά πρωτόκολλα 
υπάρχουν και εργαλεία 
ώστε να μειώσουμε την 
ψαλίδα που μας χωρίζει 
εδώ και πολλά χρόνια 
από τους Δήμους του 
κέντρου, σε βασικές υπο-
δομές και όχι μόνο!

Εμείς έχουμε προγραμ-
ματίσει και ξεκινήσαμε το 
έργο αγροτικής οδοποιί-
ας, προϋπολογισμού πε-
ρίπου 6 εκατ. ευρώ, από 
το πλαφόν που μας έδινε 
το πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης» με 12 εκ.. Εί-
ναι ένα πολύ σημαντικό 
έργο που βρίσκεται στην 
φάση ανάδειξης ανα-
δόχου και ευελπιστούμε 
ότι την άνοιξη θα έχου-
με ολοκληρώσει όλες 
τις διαδικασίες ώστε να 

ξεκινήσει το έργο και να 
γίνει ασφαλτόστρωση 
σε όλους τους κεντρι-
κούς δρόμους, αγροτικοί 
όπως τους λέμε κι έτσι 
να στηρίξουμε την ανερ-
χόμενη αγροτική οικονο-
μία της περιοχής. Και όλα 
αυτά με νέες καινοτόμες 
καλλιέργειες και αναδι-
άρθρωση και εκσυγχρο-
νισμό των καλλιεργειών 
στον εύφορο κάμπο μας.

Παράλληλα έχουμε και 
τις υποδομές εκπαί-
δευσης όπου δίνουμε 
ιδιαίτερη βαρύτητα και 
σημασία. Τέσσερα νη-
πιαγωγεία λοιπόν για 
να καλύψουν τις απαι-
τήσεις των τελευταίων 
ετών. Είμαστε στην φάση 
αξιολόγησης αυτή την 
στιγμή, ενώ πρέπει να 
πούμε ότι έχουμε εκτός 
του πλαφόν και ένα νέο 
ΕΠΑΛ. Ένα νέο κτηριακό 
συγκρότημα θα καλύ-

ψει τις αυξημένες ανά-
γκες στην πρωτοβάθμια 
εκπαίδευση και στην 
δευτεροβάθμια επαγ-
γελματική εκπαίδευση 
εν προκειμένου. 7 εκατ. 
ευρώ ο σχεδιασμός και 
παράλληλα το έργο πι-
λότος ή σημαία, μια και 
έχουμε το κολυμβητή-
ριο και περιμένουμε σε 
λίγο την ανακοίνωση και 
απόφαση του υπουργού 
για να ξεκινήσει η δια-
δικασία με άλλα 7 εκ. 
ευρώ Είναι ένα έργο που 
θα έχει σχεδόν μηδενι-
κό λειτουργικό κόστος 
αφού οι ενεργειακές 
ανάγκες θα καλύπτονται 
σχεδόν στο σύνολό τους 
από τα γεωθερμικά και 
την θερμική ενέργεια. 
Παράλληλα έχουμε δε-
χθεί χρηματοδότηση από 
την Περιφέρεια με 4,5 
εκ. για έργα ύδρευσης 
και βεβαίως άλλα 4,7 εκ. 
είναι προς αξιολόγηση 

ώστε να καλύψουν ενερ-
γειακά με net mettering 
τις ανάγκες της ΔΕΥΑΝ 
στον τομέα της ενέργει-
ας και να φέρουμε στα 
ίσα το ρεύμα που κα-
ταναλώνει η δημοτική 
επιχείρηση με τη ΔΕΗ. 
Το αποτέλεσμα θα είναι 
καλό και θα αφορά κάθε 
χρονιά χρήσης» σημείω-
σε ο δήμαρχος Νέστου.

Εξάλλου έχουν ετοιμα-
σθεί και άλλα έργα και 
αναμένονται νέες προ-
σκλήσεις από το ΕΣΠΑ 
για να έρθουν και οι 
ανακοινώσεις. «Η προ-
ηγούμενη θητεία ήθελε 
έργα 135 εκ. Ευρώ και 
πλέον έχουμε τον τρό-
πο και την οργάνωση, τη 
διάθεση, έχουμε σχέδιο 
και όραμα και προχωρά-
με» τόνισε καταληκτικά ο 
δήμαρχος Νέστου.

Ένα μικρό παραδοσιακό λαογραφικό χωριό στην Πετροπηγή Νέστου
Στην ΠΕΤΡΟΠΗΓΗ του 
Νέστου στεγάζεται ένα 
«μικρό παραδοσιακό λα-
ογραφικό χωριό»
Όλα τα εκθέματα είναι 
κομμάτια προσφοράς 
των ανθρώπων του χω-
ριού, μέσω των οποίων 
οι επισκέπτες μπορούν 
να μάθουν την ιστορία 
του τόπου μας.

Πρόκειται για ένα χώρο 
εξαιρετικής αισθητικής 
που σκοπό έχει την ανά-
δειξη της πλούσιας λα-

ογραφικής κληρονομιάς 
του τόπου μας.

Αξίζει να σημειωθεί ότι η 
δημιουργία του σπουδαί-
ου αυτού λαογραφικού 
χώρου υλοποιήθηκε με 
τη δουλειά και την προ-
σπάθεια κατοίκων του 
χωριού οι οποίοι έχουν 
αφιερώσει αμέτρητες 
ώρες στην συλλογή και 
την καταγραφή των μο-
ναδικών λαογραφικών – 
αγροτικών αντικειμένων.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Έκθεση στην Βουλή μακάρι να ΄ρθει και στην Καβάλα
Ύμνος στον Ιωάννη Καποδίστρια
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Όσοι βρεθούν στην Αθή-
να αξίζει το κόπο να επι-
σκεφθούν τον Εκθεσια-
κό  χώρο του Ιδρύματος 
της Βουλής των Ελλή-
νων στην οδό Β. Σοφίας 
11 (είσοδος από Σέκερη) 
όπου παρουσιάζεται η έκ-
θεση του  Ιδρύματος της 
Βουλής των Ελλήνων για 
τον Κοινοβουλευτισμό και 
τη Δημοκρατία με θέμα : 
“Εγώ την αλήθεια….” Απο-
μνημονεύματα, Υπομνήμα-
τα, Ενθυμήματα, Αναμνή-
σεις, Διηγήσεις, Ιωάννης 
Καποδίστριας. Μακάρι ο 
Δήμος Καβάλας να ζητή-
σει η έκθεση αυτή να ‘ρθει 
και στην Καβάλα , μετά την 

30η Απριλίου 2022 που 
ολοκληρώνει την παρου-
σία της στην Βουλή.

Στο Ναύπλιο στις 7 Ιανου-
αρίου 1828, έφτασε  γε-
νόμενος δεκτός με ζητω-
κραυγές και ενθουσιώδεις 

εκδηλώσεις από τον λαό 
ο Ιωάννης Καποδίστριας . 
Δύο ημέρες αργότερα με-
τέβη στην Αίγινα, η οποία 
είχε κριθεί καταλληλοτέρα 
από το Ναύπλιο ως προ-
σωρινή έδρα της Κυβέρνη-
σης. Είχε σχεδόν περάσει 
ένας χρόνος από την  30η  
Μαρτίου 1827 που η Εθνο-
συνέλευση της Τροιζήνας 
τον εξέλεξε Κυβερνήτη του 
νεοσύστατου Ελληνικού 
Κράτους, σε μία περίοδο 
που η Επανάσταση καρ-
κινοβατούσε. Έπειτα από 
επίπονες διαβουλεύσεις 
στις ευρωπαϊκές πρωτεύ-
ουσες για την εξασφάλι-
ση της απαραίτητης υπο-

στήριξης για το Ελληνικό 
κράτος. Ο δημιουργός του 
Ελληνικού κράτους έμελλε 
τρία χρόνια μετά στις  5:35 
το πρωί της 27ης Σεπτεμ-
βρίου 1831 να δεχθεί δο-
λοφονική επίθεση από τον 
Κωνσταντίνο και τον Γε-

ώργιο Μαυρομιχάλη έξω 
από την εκκλησία του Αγί-
ου Σπυρίδωνα, όπου μετέ-
βαινε για να εκκλησιασθεί. 
Το χτύπημα ήταν μοιραίο .. 
έπεσε νεκρός. 

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ Ι. 
ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ

Ο Ιωάννης Καποδίστριας 
γεννήθηκε στην Κέρκυ-
ρα στις 11 Φεβρουαρίου 
1776 την περίοδο της Ενε-
τοκρατίας. Ο πατέρας του 
Αντώνιος - Μαρία καταγό-
ταν από οικογένεια ευγε-
νών, καθώς ένας από τους 
πρόγονούς του είχε λάβει 
τον τίτλο του Κόμη από τον 
Δούκα της Σαβοΐας Κάρο-
λο Εμμανουήλ τον Β'. Ο 
τίτλος εισήχθη στη «Χρυσή 
Βίβλο» (Libro d' Oro) των 
ευγενών της Κέρκυρας το 
1679 και έλκει την κατα-
γωγή του από το ακρωτή-
ριο Ίστρια της Αδριατικής, 
το σημερινό Κόπερ της 
Σλοβενίας. Η οικογένεια 
της μητέρας του Διαμαντί-
νας (Αδαμαντίας) Γονέμη, 
ήταν επίσης εγγεγραμμένη 
στη «Χρυσή Βίβλο» από το 
1606.

Ο νεαρός Ιωάννης σπού-
δασε ιατρική, φιλοσοφία 
και νομικά στο Πανεπιστή-
μιο της Παταβίας (Πάντο-
βα) της Ιταλίας. Το 1797 
εγκαταστάθηκε στη γε-
νέτειρά του Κέρκυρα και 
άσκησε το επάγγελμα του 
ιατρού - χειρούργου. Δύο 
χρόνια αργότερα, όταν η 
Ρωσία και η Τουρκία κα-
τέλαβαν για λίγο τα Επτά-
νησα, του ανατέθηκε η δι-
οίκηση του στρατιωτικού 
νοσοκομείου. Το 1801 τα 
Επτάνησα αυτονομούνται 
και ο Ιωάννης Καποδίστρι-
ας γίνεται ένας από τους 
δύο διοικητές της Ιονίου 
Πολιτείας, σε ηλικία 25 
ετών.

Η ΕΥΡΩΠΗ ΓΙΑ ΤΟΝ Ι. 
ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ

Όλη η Ευρώπη τιμά τον 
μεγάλο Έλληνα . Στην Ελ-
βετία ο Ιωάννης Καποδί-
στριας έλυσε τα ακανθώδη 
προβλήματα της Ελβετίας, 
προσφέροντάς της το υπο-
δειγματικό σύστημα ομο-
σπονδιακής οργάνωσης 
και διακυβέρνησης (1814 
). Οι Ελβετοί τον τίμησαν 
ανακηρύσσοντας τον επί-
τιμο συμπολίτη τους. Στην 
Ρωσία στην Αγία Πετρού-
πολη, ο Ιωάννης Καποδί-
στριας ως στέλεχος της 
Ρωσικής εξωτερικής πολι-
τικής και στη συνέχεια ως 

υπουργός εξωτερικών της 
Ρωσίας, αποτέλεσε πρότυ-
πο πολιτικού, διπλωμάτη 
και ανθρώπου με διεθνές 
κύρος και εμβέλεια. Για τη 
συμβολή του στην επίλυση 
των σοβαρών ευρωπαϊκών 
προβλημάτων ο Τσάρος 
Αλέξανδρος ο Α’ του απέ-
νειμε το παράσημο του 
Αγίου Βλαδίμηρου. Χαρα-
κτηρίστηκε προστάτης των 
Επιστημών και των Τεχνών 
και η Ακαδημία της Αγίας 
Πετρούπολης τον ανακή-
ρυξε επίτιμο μέλος της. 
Στην Γερμανία ο Ι. Καπο-
δίστριας προσέφερε στην 
ευρωπαϊκή ιστορία την 
ομοσπονδιακή διάρθρωση 
του Γερμανικού έθνους η 
οποία ισχύει μέχρι σήμε-
ρα. Στην Γαλλία απέτρεψε 
το διαμελισμό της Γαλλίας 
μετά την ήττα του Ναπο-
λέοντος στο Βατερλό, κα-
τάφερε να υιοθετηθούν οι 
απόψεις του από τις Μεγά-
λες Δυνάμεις για αποχώ-
ρηση του στρατού κατοχής 
από το γαλλικό έδαφος 
και να ρυθμισθούν ευνο-
ϊκά για τη Γαλλία οι οικο-
νομικές της υποχρεώσεις 
κατά το συνέδριο τηςAix 
la Chappelle. H Γαλλία 
του απένειμε τον Μεγα-
λόσταυρο της Λεγεώνας 
της Τιμής. Στο Βέλγιο ο Ι. 
Καποδίστριας θεωρείται 
ως ο πρώιμος εκφραστής 
του σύγχρονου ιδεώδους 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 
Στην Αυστρία τιμήθηκε με 
τον Μεγαλόσταυρο του 
Λεοπόλδου και το Μεγα-
λόσταυρο του Ερυθρού 
Αετού από τον βασιλιά της 
Αυστρίας και της Πρωσίας 
αντίστοιχα. Η παρουσία 
του Καποδίστρια στη Βιέν-
νη θεωρείται καταλυτική, 
καθώς με τις συμβουλές 
του επηρέαζε αποφασιστι-
κά τον Τσάρο. Στην Ελλάδα 
υπήρξε ο πρώτος κυβερνή-
της της , χώρισε τη χώρα 
σε διοικητικές περιφέρειες, 
θέσπισε κώδικα πολιτικής 
δικονομίας, αναδιοργάνω-
σε τις ένοπλες δυνάμεις 
και ίδρυσε τη Στρατιωτική 
Σχολή Ευέλπιδων. Ίδρυσε 
το Εθνικό Νομισματοκο-
πείο και καθιέρωσε το φοί-
νικα ως εθνικό νόμισμα. 
Ίδρυσε ναυπηγεία στον 
Πόρο και το Ναύπλιο. Μια 
ακόμα σειρά έχουν αναφο-
ρά στον Ιωάννη Καποδί-
στρια. Στην Σλοβενία  όπου 
η οικογένεια Καποδίστρια 
κατάγονταν από το Koper 
(Capo d’Istria). H πόλη 
έχει αδελφοποιηθεί με την 
Κέρκυρα. Η μητέρα του 
Ιωάννη Καποδίστρια ήταν 
Κυπριακής καταγωγής το 

γένος Γονέμη. Στο Λουξεμ-
βούργο όπου  εδρεύει το 
Κέντρο Ευρωπαϊκών Με-
λετών “ Robert Schuman” 
θεωρούν, από τους πατέ-
ρες της Ευρωπαϊκής ιδέας, 
έναν μετά, τον Ιωάννη Κα-
ποδίστρια.

Στην Ιταλία ο Ιωάννης 
Καποδίστριας Σπούδα-
σε ιατρική, φιλοσοφία και 
νομικά στο πανεπιστήμιο 
της Πάντοβα. Στην Βενετία 
απονεμήθηκε τίτλος ευγε-
νείας στην οικογένεια Κα-
ποδίστρια και αναγνωρί-
στηκε από τη Δημοκρατία 
της Βενετίας.
Η Ελληνική πολιτεία τίμησε 
τον Κυβερνήτη, δίνοντας 
το όνομά του σε δημόσι-
ους χώρους και ιδρύματα, 
όπως στο Πανεπιστήμιο 
Αθηνών, ο επίσημος τίτλος 
του οποίου είναι Εθνικό 
και Καποδιστριακό Πανε-
πιστήμιο Αθηνών. Ακόμη, 
ο Ιωάννης Καποδίστριας 
απεικονίζεται στο κέρμα 
των 20 λεπτών της ελλη-

νικής έκδοσης του ευρώ, 
ενώ το σχέδιο διοικητικής 
αναδιοργάνωσης της χώ-
ρας που εισηγήθηκε η κυ-
βέρνηση Σημίτη έλαβε το 
όνομά του («Πρόγραμμα Ι. 
Καποδίστριας»).Το Αερο-
δρόμιο της Κέρκυρας φέ-
ρει το όνομα του.  

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ 

1.Το μικρό αυτό εγχειρί-
διο, που μοιράσθηκε στα 
σχολεία το 1976 από τον 
Οργανισμό Εκδόσεως Δι-
δακτικών Βιβλίων έχει 
την ομιλία του αειμνήστου 
Προέδρου της Ελληνικής 
Δημοκρατίας Κωνσταντί-
νου Τσάτσου για τον Ιωάν-
νη Καποδίστρια.
2.Μνημείο για τον Ιωάννη 
Καποδίστρια στην Λοζάνη 
της Ελβετίας.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.
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Η  νέα μετάλλαξη Όμικρον 
κυριαρχεί στο 76% των 
μολύνσεων κορονοϊού 
στην Επικράτεια της Ελ-
λάδας και στο 83% των 
μολύνσεων στην Αττική, 
αλλά οι εισαγωγές για νο-
σηλεία σε κλίνες covid-19 
αυξήθηκε 29% γεγονός 
που έχει σημάνει και συ-
ναγερμό στις υγειονομικές 
αρχές.

Στον παρακάτω πίνακα 
απεικονίζεται το εκτιμώ-
μενο ποσοστό επί των συ-
νολικών μολύνσεων που 
αποδίδεται στην Όμικρον, 
τόσο στην επικράτεια, όσο 
και ανά Περιφερειακή Ενό-
τητα, με προσομοίωση του 
μαθηματικού μοντέλου:

Που είναι κυρίαρχη η 
Όμικρον
Από τον παραπάνω πίνα-
κα διαπιστώνεται:

· Στις 69 από 74 Περι-
φερειακές Ενότητες της 
χώρας η Όμικρον κυρι-
αρχεί με ποσοστό πάνω 
από 50% επί του συνό-
λου των μολύνσεων.

· Στις ΠΕ Θάσου, Ιθά-
κης, Ικαρίας, Καρπάθου 
– Κάσου, Κέας – Κύθνου, 
Νάξου, Σύρου, Τήνου και 
Χίου η Όμικρον είναι κυ-
ρίαρχη με ποσοστό πάνω 
από 90%.
· Κυρίαρχη με ποσοστό 
από 80% έως 90% είναι 
η Όμικρον στις ΠΕ Ανα-
τολικής Αττικής, Άνδρου, 

Αρκαδίας, Βορείου Το-
μέα Αθηνών, Δυτικού Το-
μέα Αθηνών, Ζακύνθου, 
Θεσπρωτίας, Καρδίτσας, 
Κεντρικού Τομέα Αθη-
νών, Κεφαλληνίας, Λευ-
κάδας, Λήμνου, Νήσων 
Αττικής, Νότιου Τομέα 
Αθηνών, Πάρου, Ρόδου 
και Σάμου.

· Η Όμικρον δεν είναι 
ακόμα κυρίαρχη στις ΠΕ 
Κέρκυρας, Μήλου, Μυ-
κόνου, Ξάνθης και Σπο-
ράδων, όπου τα ποσοστά 
της είναι κάτω από 50%.

· Στο σύνολο της Αττικής 
η Όμικρον είναι κυρίαρχη 
με ποσοστό 83%.

Πηγή: ethnos.gr

Κυρίαρχη η μετάλλαξη Όμικρον σε Καβάλα & Θάσο

Την Παρασκευή 07 Ιανου-
αρίου 2022 πραγματοποι-
ήθηκε συνάντηση στο Γρα-
φείο του Δημάρχου Θάσου 
μεταξύ του Δημάρχου Θά-
σου κ. Ελευθέριου Κυριακί-
δη και της Θεματικής Αντι-
περιφερειάρχη Διεθνών 
Σχέσεων και Ευρωπαϊκών 

Προγραμμάτων της Περι-
φέρειας ΑΜΘ κας. Μαρίας 
Πολυμέρου.

Στη συνάντηση συμμετεί-
χαν οι Αντιδήμαρχοι Τε-
χνικών Υπηρεσιακών και 
Πολεοδομίας κ. Σταύρος 
Τσολάκης, Περιβάλλοντος 

Καθαριότητας και Πολι-
τικής Προστασίας κ. Ευ-
στράτιος Πυρήνας και ο 
Πρόεδρος της ΔΕΥΑΘ κ. 
Κωνσταντίνος Μανίτσας.

Ήταν η 1η συνάντηση της 
κας. Μαρίας Πολυμέρου 
με την Διοίκηση του Δήμου 

Θάσου μετά την ανάληψη 
των νέων καθηκόντων της, 
κατά την οποία ενημερώ-
θηκε αναλυτικά για τα ζη-
τήματα που απασχολούν το 
Δήμο Θάσου τόσο σχετικά 
με τα νέα καθήκοντά της 
όσο και γενικά με την Περι-
φέρεια ΑΜΘ.

Σχετικά ο Δήμαρχος Θάσου 
κ. Ελευθέριος Κυριακίδης 
δήλωσε:

«Η συνεργασία μας μέχρι 
σήμερα με την κα. Αντιπε-
ριφερειάρχη ήταν συνεχής, 
ως η μοναδική Περιφερεια-
κής Σύμβουλος της Θάσου.

Πλέον θα είναι ακόμη πιο 
στενή και εποικοδομητική 
προς όφελος των κατοίκων 
του τόπου μας».

Γραφείο Δημάρχου

Συνάντηση του Δημάρχου Θάσου με την Αντιπεριφερειάρχη 
Μαρία Πολυμέρου

Στο Δημοτικό Λιμενικό 
Ταμείο Θάσου έκοψαν 
την πρώτη βασιλόπιτα 
του χρόνου.

Ο δήμαρχος της Θάσου 
Λευτέρης Κυριακίδης 
γράφει:

Σήμερα κόψαμε την 
πρώτη βασιλόπιτα!! Στο 

Δημοτικό Λιμενικό Τα-
μείο Θάσου! Τυχερός ο 
Πρόεδρος του ΔΣ κ. Μα-
νίτσας Δημήτριος! Εύχο-
μαι στον ίδιο, το ΔΣ του 
ΔΛΤΘ αλλά και στο προ-
σωπικό του ΔΛΤΘ καλή 
και δημιουργική χρονιά 
με υγεία και ευτυχία!!!

Έκοψαν βασιλόπιτα στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο Θάσου



info@enachannel.gr8 ΑΝΑΛΥΤΗΣΠΟΛΙΤΙΚΗ Δευτέρα 10 Ιανουαρίου 2022

Η πανδημία πορεύεται προς 
τον 2ο χρόνο της και πέρα 
από την υγεία έχει επηρεά-
σει σημαντικά και την οικο-
νομία μας. Επηρέασε όμως 
και τις μεταξύ μας σχέσεις, 
σε όλα τα επίπεδα. Πολλοί 
αυτοί που επλήγησαν και 
πολλοί και οι δυσαρεστημέ-
νοι με τα κατά καιρούς μέ-
τρα, άλλοι αμφισβήτησαν 
τα πάντα. Το ότι πρόκειται 
για ένα πρωτόγνωρο φαι-
νόμενο στο οποίο ακόμη 
και τα πλέον ισχυρά κράτη 
κλονίστηκαν είναι δεδομέ-
νο. Η ραγδαία η εξάπλωση 
αλλά και γρήγορη η αντα-
πόκριση των επιστημόνων, 
οφείλεται στην εξέλιξη της 
επιστήμης και των δυνατο-
τήτων που πλέον έχουμε 
για μετακινήσεις αλλά και 

για φαρμακευτική άμυνα.
Ζούμε λοιπόν μία πανδη-
μία με πρωτόγνωρες δια-
στάσεις και ταχύτητες στην 
εξάπλωση της, στην αντι-
μετώπιση της, στην πληρο-
φόρηση αλλά και στην πα-
ραπληροφόρηση γύρω από 
αυτήν. Όλα αυτά δημιουρ-
γούν τεταμένη ψυχολογία 
και συγκρούσεις, τις περισ-
σότερες φορές χωρίς λόγο 
αλλά το λυπηρό είναι και 
χωρίς ουσιαστική βάση. Για 
την υγεία τα ακούμε καθη-
μερινά. Παρά τη θλίψη για 
τους θανάτους που προκα-
λεί, η υπέρβαση δυνάμεων, 
εργαζομένων και κρατικών 
υγειονομικών δομών εί-
ναι τεράστια. Είναι γενική 
ομολογία ότι η Ελλάδα, με 
βάση όλο το πλαίσιο, είναι 

από τις χώρες με την κα-
λύτερη αντιμετώπιση του 
ζητήματος τόσο από υγιει-
νομική άποψη όσο και στη 
λήψη μέτρων πρόληψης 
και οικονομικής στήριξης.

Η οικονομία πλήττεται σε 
παγκόσμιο επίπεδο. Η κυ-
βέρνηση με σειρά ανακου-
φιστικών μέτρων βοήθησε 
σε μέγεθος που λίγες χώ-
ρες έκαναν σε παγκόσμιο 
επίπεδο. Δεν ήταν μόνο η 
παγκόσμια καραντίνα αλλά 
και όσα ακολούθησαν και 
συνεχίζουν να βρίσκονται 
σε ανισορροπία σε όλη την 
υφήλιο. Η ανάκαμψη που 
διαφαινόταν, φαίνεται ότι 
θα καθυστερήσει, με βάση 
την ανάγκη για νέους υγει-
ονομικούς περιορισμούς 
που επανεμφανίζονται σε 
όλη την Ευρώπη. Η παραλ-
λαγή ‘’όμικρον’’ επηρεάζει 
ξανά τουρισμό, εστίαση, 
διασκέδαση αλλά και γενι-
κότερα την παραγωγή και 
κατανάλωση.

Οι δυσκολίες στην αλυσίδα 
προμηθειών, παραγωγής 
και στις διεθνείς μεταφο-
ρές, δημιουργούν προ-
βλήματα που τα βλέπουμε 
στο κόστος των αγαθών, 
στα προϊόντα διατροφής 
αλλά και στη βιομηχανική 
παραγωγή. Αυξήσεις ανα-
μενόμενες επηρεάζουν και 

επηρεάζονται και από το 
μεγάλη αύξηση των τιμών 
στην ενέργεια. Η παροχή 
υπηρεσιών από τον δημό-
σιο και τον ιδιωτικό τομέα, 
τα κλειστά σχολεία και πα-
νεπιστήμια κλπ όσο και εάν 
αρχικά φαινόταν ότι μέσω 
των
διαδικτυακών δυνατοτή-
των μπορούν να λειτουρ-
γήσουν με τηλεργασία 
, αποδεικνύεται ότι δεν 
μπορούν να έχουν την ίδια 
αποδοτικότητα τελικά.

Έτσι οδηγούμαστε σε αύ-
ξηση του κόστους και τε-
λικά στην αύξηση των 
τιμών που προμηθεύεται 
τα αγαθά ο καταναλωτής. 
Προσθέτοντας και τις ψυ-
χολογικές διακυμάνσεις 
που προκαλούν όλα τα πα-
ραπάνω, έχουμε συνοπτικά 
το σύνολο των αιτιών που 
πλήττουν την οικονομία. Σε 
αυτό το αυξημένο κόστος 
και στις απώλειες, η συν-
δρομή των κυβερνητικών 
μέτρων τεράστια. Φυσικά 
δεν ήταν δυνατό να καλύ-
ψουν το σύνολο των απω-
λειών μας αλλά σε μεγάλο
βαθμό κάλυψαν όσα έπρε-
πε και κράτησαν ζωντανή 
την οικονομία μας. Με βάση 
τα παραπάνω επηρεάζεται 
και η διάθεση των επιχει-
ρήσεων σε όλη την κλίμακα 
(εμπόριο, υπηρεσίες, παρα-

γωγή κλπ) για περαιτέρω 
επενδύσεις. Ο αγώνας λοι-
πόν συνεχίζεται και σε αυτό 
το κλίμα που είναι παγκό-
σμιο η προσπάθεια θα είναι 
επίπονη αλλά φαίνεται ότι 
θα έχει αποτέλεσμα.

Η κοινωνία μέσα σε όλα 
αυτά, όχι μόνο στην Ελ-
λάδα αλλά παγκόσμια και 
πάλι βιώνει συναισθήμα-
τα, φόβου, αμφιβολίας, 
θυμού, ανασφάλειας. Ως 
ένα βαθμό κατανοητά και 
στο επίπεδο που η κοινω-
νία περιλαμβάνει στρώσεις 
πυραμίδας πολυεπίπεδων 
υποσυνόλων, αναμενόμενα. 
Αυτό που πρέπει να προσέ-
ξουμε είναι η σύγκρουση 
μεταξύ μας. Είναι το μεγα-
λύτερο κακό όλων και η αι-
τία περαιτέρω οπισθοδρό-
μησης. Μέσα σε όλα αυτά 
έχουμε και κάποιες ατυχείς 
προσπάθειες
έκφρασης διαφόρων, που 
προκαλούν χωρίς να χρει-
άζεται.

Η ‘’Όμικρον’’ σύμφωνα με 
τους ειδικούς είναι η πλέον 
μεταδοτική, έως σήμερα, 
παραλλαγή αλλά η λιγότε-
ρο επικίνδυνη όσον αφορά 
την επιβάρυνση της υγείας 
μας. Για άλλη μία φορά οι 
ειδικοί συμβουλεύουν και 
η κυβέρνηση εφαρμόζει 
αυτό που θεωρείται το κα-

λύτερο αυτή τη στιγμή. Δεν 
είναι ώρα για διαφωνίες. Η 
εφαρμογή των μέτρων και 
η μείωση των δυσμενών 
συνεπειών είναι αποκλει-
στικά στο χέρι μας. Μπορεί 
να είμαστε κουρασμένοι 
από τα συνεχή μέτρα, μπο-
ρεί να έχουμε πληγές από 
την πανδημία, όμως πρέ-
πει να συνδράμουμε με τη 
στάση μας ώστε η Ελληνική 
κοινωνία να εφαρμόσει το 
μέτρα και να το ξεπερά-
σουμε το δυνατόν συντο-
μότερα.

Ας κάνουμε να αξίζει μία 
ακόμη προσπάθεια, απλά 
τηρώντας εμείς και οι οικο-
γένειες μας, τα μέτρα που 
μας ζητούν οι ειδικοί. Έτσι 
όχι μόνο θα βοηθήσουμε 
τους συνανθρώπους μας 
να είναι υγιείς αλλά θα 
βοηθήσουμε ουσιαστικά οι 
επαγγελματίες να δούνε να 
επανέρχεται η κανονικότη-
τα στις δουλείες τους.
Χωρίς προσπάθεια και 
κόπο, τίποτα δεν πετύχαμε. 
Το 2022, ας στηρίξουμε ο 
ένας τον άλλο. Με υπομονή 
και τήρηση μέτρων, όπως 
μας συμβουλεύουν οι ειδι-
κοί και την συνδρομή όλων 
μας με ομόνοια, να είστε 
σίγουροι αυτή τη χρονιά θα 
κερδίσουμε την μάχη τελι-
κά.

Μιχάλης Αμοιρίδης
Αυτή τη χρονιά θα κερδίσουμε την μάχη τελικά

Δήλωση του βουλευτή 
Καβάλας της ΝΔ μετά 
την επίσκεψη του στο 
Γενικό Νοσοκομείο της 
Καβάλας

Για την μέχρι τώρα πορεία 
του εμβολιαστικού προ-
γράμματος, καθώς και τον 
σχετικό προγραμματισμό 
του επόμενου διαστήματος, 
ενημερώθηκε ο Βουλευτής 
ΠΕ Καβάλας της Νέας Δη-
μοκρατίας, Μακάριος Λα-
ζαρίδης, κατά την επίσκεψή 
του στο Γενικό Νοσοκομείο 
Καβάλας.
Ο κ. Λαζαρίδης συζήτησε 
με τη Διοίκηση του Νοσο-
κομείου για τις συνθήκες 
στις οποίες διεξάγονται οι 
εμβολιασμοί, τη στάση των 
πολιτών, καθώς και για τον 
αριθμό των εισαγωγών 
προς νοσηλεία, ενώ για 
μία ακόμη φορά εξέφρασε 
τις ευχαριστίες του προς 
το ιατρικό, νοσηλευτικό, 
παραϊατρικό και διοικητικό 
προσωπικό, για τον δύσκο-
λο αγώνα τους, ειδικά την 
περίοδο της πανδημίας.

Εξερχόμενος του Νοσοκο-
μείου, ο κ. Λαζαρίδης έκανε 
την εξής δήλωση:

«Επισκέφθηκα για μία ακό-
μη φορά το Γενικό Νοσοκο-
μείο Καβάλας και τα εμβο-
λιαστικά του κέντρα.

Είχα την ευκαιρία να δω και 
πάλι την αρτιότητα της ορ-
γάνωσης και την ασφάλεια 
με την οποία γίνονται οι εμ-
βολιασμοί.

Είναι πολύ ενθαρρυντικό 
το γεγονός ότι το τελευταίο 
χρονικό διάστημα, όπως 
ενημερώθηκα, έχουν αυξη-
θεί οι εμβολιασμοί πρώτης 
δόσης, ενώ συνεχίζονται 
βεβαίως και οι τρίτες δό-
σεις.

Επίσης, σημαντικό είναι 
ότι από την προσεχή Πα-
ρασκευή η γραμμή για τα 
παιδιά θα λειτουργεί από 
τις 8 το πρωί μέχρι τις 8 το 
βράδυ και ειδικά για τον Ια-
νουάριο είναι πάρα πολλά 
τα κλεισμένα ραντεβού.

Αυτό δείχνει ότι οι συμπο-
λίτισσες μας και οι συμπο-
λίτες μας έχουν αντιληφθεί 
ότι το μοναδικό όπλο για 
να τελειώσει η πανδημία 
είναι ο εμβολιασμός. Και, 
όπως έχω πει και άλλη 
φορά, ένα απλό τσίμπημα 
είναι αυτό το οποίο μας βο-
ηθάει να πάρουμε τις ζωές 
μας πίσω, να επιστρέψουμε 
στην κανονικότητα μας και 
κυρίως να σώσουμε ζωές, 
των δικών μας ανθρώπων 
και συνολικά των συναν-
θρώπων μας και του κοι-
νωνικού συνόλου».

Κληθείς να σχολιάσει το αί-
τημα του ΣΥΡΙΖΑ για εκλο-
γές, ο κ. Λαζαρίδης απάντη-
σε:

«Ο ΣΥΡΙΖΑ ζητάει εθνικές 
εκλογές εν μέσω πανδη-
μίας και την ίδια ακριβώς 
στιγμή αναβάλλει το συνέ-
δριό του. Αντιλαμβάνομαι 
τα τεράστια εσωκομματικά 
προβλήματα του κ. Τσίπρα. 
Το γαρ πολύ της θλίψεως 
γεννά παραφροσύνην».

Μακάριος Λαζαρίδης
Οι πολίτες έχουν αντιληφθεί τη σημασία του εμβολιασμού
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Μητσοτάκης για ενεργειακή κρίση
400 εκατ. ευρώ τον Ιανουάριο για στήριξη νοικοκυριών-επιχειρήσεων

Τηλεοπτικό μήνυμα του 
Πρωθυπουργού λίγο 
πριν τις εξειδικευμέ-

νες ανακοινώσεις του 
υπουργού Ενέργειας

Την πρόθεση της κυβέρνη-
σης να διαθέσει τον Ιανου-
άριο ακόμη 400.000.000 
ευρώ, καλύπτοντας σημα-
ντικό μέρος των αυξήσε-
ων στους λογαριασμούς 
ρεύματος ανακοίνωσε το 
μεσημέρι της Παρασκευής 
7 Ιανουαρίου 2021 ο πρω-
θυπουργός Κυριάκος Μη-
τσοτάκης.

«Το βάρος δίνεται, προ-
φανώς, στην ανακούφι-
ση των νοικοκυριών μας. 
Συνδράμουμε, όμως, και 

τις επιχειρήσεις ώστε να 
παραμείνουν σε τροχιά 
ανάπτυξης, διατηρώντας 
τις πολύτιμες θέσεις 
εργασίας. Και, κυρίως, 
για να μην αυξηθεί το 
κόστος παραγωγής και 
αυτό να μετακυληθεί, με 
τη σειρά του, στις τιμές 
των προϊόντων».ανέφε-
ρε ο Κυριάκος Μητσοτά-
κης.

Ο πρωθυπουργός σημεί-
ωσε ότι το πρόγραμμα 
αυτό σύντομα θα πλαι-

σιωθεί και από ένα άλλο, 
που αφορά συνολικά την 
εξοικονόμηση ενέργειας. 
Με βάση αυτό, θα επιδο-
τείται η αντικατάσταση 
των παλαιών ηλεκτρικών 
συσκευών οι οποίες και 
στη συνέχεια θα ανακυ-
κλώνονται. Στόχος μας, 
όπως είπε, όλα τα ελλη-
νικά σπίτια να λειτουρ-
γούν με σύγχρονο και 
πιο οικονομικό ηλεκτρικό 
εξοπλισμό.

«Συνεχίζουμε, λοιπόν, 

ν’ απαντάμε στις προ-
κλήσεις του σήμερα, 
χτίζοντας ταυτόχρονα 
ένα αισιόδοξο αύριο για 
όλους. Με μέτρα αποτε-
λεσματικά, αλλά και λο-
γικά. Στον ίδιο δρόμο θα 
βαδίσουμε και στη νέα 
χρονιά. Με αυτοπεποί-
θηση, τόλμη και δύναμη. 
Γιατί μπορεί τα δύσκολα 
να είναι γύρω μας. Αλλά 
τα καλύτερα είναι μπρο-
στά μας» κατέληξε ο Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης.

Τα νέα μέτρα ελάφρυν-
σης για ρεύμα και φυσι-
κό αέριο όπως τα ανα-
κοίνωσε ο υπουργός

Τα νέα μέτρα ελάφρυνσης 
νοικοκυρίων και επιχειρή-
σεων κατά των ανατιμή-
σεων στους λογαριασμούς 
ρεύματος και φυσικού αε-
ρίου για τον Ιανουάριο,  
ανακοίνωσε το μεσημέρι 
της Παρασκευής 7 Ιανουα-
ρίου 2021 ο υπουργός Πε-
ριβάλλοντος και Ενέργειας 
Κώστας Σκρέκας.

Όπως είχε πει νωρίτερα 
ο πρωθυπουργός το συ-
νολικό πακέτο για τον 
τρέχοντα μήνα ανέρχε-
ται κοντά στα 400 εκατ. 
ευρώ (395 εκατ. όπως 
διευκρίνισε ο κ. Σκρέ-
κας).

Όπως ανακοίνωσε ο κ. 
Σκρέκας: 
Για τους λογαρια-
σμούς ηλεκτρικού 
ρεύματος:

• Επιδοτούνται όλες οι 
παροχές κύριας κα-
τοικίας ανεξαρτήτως 
εμβαδού, μια ρύθμι-
ση που αφορά πάνω 
από 4 εκατ. νοικοκυ-
ριά.

• Για τις πρώτες 150 
κιλοβατώρες θα επι-
δοτείται το 80%

• Η μέσα μηνιαία ενί-
σχυση άνερχεται για 
κάθε νοικοκυριό στα 
42 ευρώ

• Στα νοικοκυριά 
ενταγμένα στο κοι-
νωνικό τιμολόγιο η 
μέση μηνιαία ενίσχυ-
ση είναι 54 ευρώ

• Επιδοτούνται οριζό-
ντια όλα τα μη οικια-
κά τιμολόγια. Η επι-
δότηση θα ανέρχεται 
στο 50% της αξίας 
και θα αφορά τη συ-
νολική κατανάλωση.

Από το Φεβρούαριο και 
μετά η επιδότηση θα εί-
ναι προσαρμοσμένη ανά 
επαγγελματικό κλάδο.

Για τους λογαρια-
σμούς φυσικού αερί-
ου:

Στα οικιακά τιμολόγια 
επιδότηση 20 ευρώ ανά 
θερμική MWh

Στα μη οικιακά τιμολόγια 
επεκτείνεται η επιδότη-
ση σε όλους τους κατα-
ναλωτές ανεξαρτήτως 
μεγέθους επιχειρήσεις, 
τζίρου και αριθμού εργα-
ζομένων.

Μητσοτάκης: «Γεν-
ναίο, αλλά και ρεαλι-
στικό σχέδιο ενισχύ-
σεων»

«Για έναν ακόμη μήνα 
η κυβέρνηση θα στηρί-
ξει νοικοκυριά, αγρότες, 
αλλά τώρα και τις επι-
χειρήσεις μας απέναντι 
στην παγκόσμια ανα-
ταραχή στις τιμές ενέρ-
γειας. Μόνο τον μήνα 
Ιανουάριο, θα διαθέσει 
ακόμη 400.000.000 

ευρώ, καλύπτοντας ση-
μαντικό μέρος των αυ-
ξήσεων στους λογαρια-
σμούς ρεύματος. Και θα 
παρακολουθεί διαρκώς 
το φαινόμενο μέχρι την 
αποκλιμάκωσή του», είχε 
αναφέρει νωρίτερα ο 
πρωθυπουργός.

«Πρόκειται για ένα γεν-
ναίο, αλλά ταυτόχρονα 
ρεαλιστικό σχέδιο ενι-
σχύσεων. Που βοηθά το 
παρόν, αλλά δεν θέτει σε 
κίνδυνο το μέλλον.

Το βάρος δίνεται, προ-
φανώς, στην ανακούφι-
ση των νοικοκυριών μας. 
Συνδράμουμε, όμως, και 
τις επιχειρήσεις ώστε να 
παραμείνουν σε τροχιά 
ανάπτυξης, διατηρώντας 
τις πολύτιμες θέσεις 
εργασίας. Και, κυρίως, 
για να μην αυξηθεί το 
κόστος παραγωγής και 
αυτό να μετακυληθεί, με 
τη σειρά του, στις τιμές 
των προϊόντων.

Το πρόγραμμα αυτό σύ-
ντομα θα πλαισιωθεί και 
από ένα άλλο, που αφο-
ρά συνολικά την εξοικο-
νόμηση ενέργειας. Με 
βάση αυτό, θα επιδοτεί-
ται η αντικατάσταση των 
παλαιών ηλεκτρικών 
συσκευών οι οποίες και 
στη συνέχεια θα ανακυ-
κλώνονται. Στόχος μας, 
όλα τα ελληνικά σπίτια 
να λειτουργούν με σύγ-
χρονο και πιο οικονομικό 
ηλεκτρικό εξοπλισμό», 
τονίζει ο πρωθυπουργός.

Και καταλήγει: «Συνε-
χίζουμε, λοιπόν, ν’ απα-
ντάμε στις προκλήσεις 
του σήμερα, χτίζοντας 
ταυτόχρονα ένα αισιόδο-
ξο αύριο για όλους. Με 
μέτρα αποτελεσματικά, 
αλλά και λογικά. Στον 
ίδιο δρόμο θα βαδίσουμε 
και στη νέα χρονιά. Με 
αυτοπεποίθηση, τόλμη 
και δύναμη. Γιατί μπο-
ρεί τα δύσκολα να είναι 
γύρω μας. Αλλά τα καλύ-
τερα είναι μπροστά μας».

Σκρέκας 
Στα 42 ευρώ τον μήνα η επιδότηση για τους λογαριασμούς ρεύματος και 54 στα ευάλωτα νοικοκυριά
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΜΟΝΑΞΙΑ ΣΕ ΠΑΙΔΙΑ ΚΑΙ ΕΦΗΒΟΥΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΓΕΡΝΑΜΕ! ΜΙΚΡΑΙΝΟΥΜΕ!

Σε εκθέσεις της Κομισιόν και του ΕΚΤ υπολογίζεται ότι το 2060 ο πληθυσμός της χώρας 
μας θα έχει μειωθεί σε 7,5 εκ.

Ο δείκτης γεννητικότητας της Ελλάδος είναι 1,3 παιδιά ανα γυναίκα. Οι συντάξεις και τα 
επιδόματα γήρατος ανέρχονται στο 13,8% του ΑΕΠ. Οι δαπάνες για τη στήριξη οικογένει-
ας και παιδιών είναι μόλις το 0.6% του ΑΕΠ και για τη στήριξη των ανέργων  0.5% του 
ΑΕΠ.

Για την παιδεία δαπανάμε μόλις το 3,9% του ΑΕΠ με το 80% να διατίθεται σε μισθοδοσία.
Η Κύπρος δαπανά για τη παιδεία το 5,7% του ΑΕΠ και η Πορτογαλία το 5%

Η λέξη ‘’μοναξιά’’ ταυ-
τίζεται κυρίως με μια 
κατάσταση απομόνω-

σης από τους υπόλοιπους 
ανθρώπους και συνοδεύεται 
από θλιβερά συναισθήματα.

 Ένα παιδί θεωρούμε 
ότι είναι μοναχικό όταν δεν 
έχει έντονη κοινωνική ζωή 
και προτιμά να περνά τον 
χρόνο του απομονωμένο.

 Έχετε όμως αναρω-
τηθεί μήπως η μοναξιά δεν 
ταυτίζεται μόνο με την κοι-
νωνική απομόνωση ενός 
παιδιού αλλά εμφανίζεται 
και σε άλλες μορφές;

 Είναι γεγονός ότι 
υπάρχουν πολλές περιπτώ-
σεις που παιδιά με λίγους 
φίλους νιώθουν ευτυχισμένα 
ενώ παιδιά που είναι φαι-
νομενικά ‘’δημοφιλή’’, που 
έχουν πολλούς φίλους και 
δραστήρια ζωή, βιώνουν 
έντονη μοναξιά καθώς νιώ-
θουν ότι κανείς δεν τους 
ακούει, κατανοεί και ενδι-
αφέρεται πραγματικά για 
αυτά.

 Άρα οι δύο βασικοί 
τύποι παιδικής και εφηβικής 
μοναξιάς είναι ο κοινωνικός 
και συναισθηματικός τύπος. 

• Ο κοινωνικός τύπος 
έχει να κάνει με την έλλειψη 
κοινωνικών σχέσεων όπου το 
παιδί έχει ανάγκη να συνανα-
στρέφεται και να μοιράζεται 
εμπειρίες και απόψεις με πε-
ρισσότερους συνομηλίκους 
του.

• Ο συναισθηματικό 
τύπος, όπου το παιδί νιώθει 
ότι οι σχέσεις του με τους 
άλλους είναι επιφανειακές 
και  έχει ανάγκη να εμπιστευ-
τεί ανθρώπους όπως και να 
νιώσει ότι το αγαπούν και 

ενδιαφέρονται πραγματικά 
οι γύρω του. 

 Συναισθήματα μο-
ναξιάς κάθε τύπου που δεν 
αντιμετωπίζονται είναι πολύ 
πιθανό να οδηγήσουν ένα 
παιδί σε καταθλιπτικές κατα-
στάσεις, να παρεμποδίσουν 
την αυτοεκτίμησή του και να 
‘’ρίξουν’’ τις σχολικές του 
επιδόσεις με ανησυχητικό 
ρυθμό.

 Τι πρέπει να κάνουμε 
λοιπόν όταν εντοπίσουμε ένα 
κοινωνικά ή συναισθηματικά 
απομονωμένο παιδί;

 Δε πρέπει να ξεχνά-
με ότι η ύπαρξη ενός καλού 
και έμπιστου φίλου ή συγ-
γενή λειτουργεί σαν ασπίδα 
εναντίον της μοναξιάς κάθε 
τύπου. Είναι ιδιαίτερα σημα-
ντικό ένα παιδί να αισθανθεί 
ασφάλεια και οικειότητα με 
τα άτομα του περιβάλλοντός 
του. Οπότε είναι σπουδαίο να 
διεκδικήσουμε σχέση εμπι-
στοσύνης μαζί του, να κουβε-
ντιάζουμε πολύ μαζί του και 
να το δυναμώσουμε ώστε να 
μπορέσει να διαχειριστεί με 
κατάλληλο τρόπο την κατά-
σταση την οποία βιώνει.

Μας ρωτάτε, απαντούμε….

 Ο κύριος Τ.Ρ. ρωτά-
ει: ‘’… Είμαι καθηγητής και 
θα ήθελα να σχολιάσω ένα 
κοινωνικό θέμα. Με στενο-
χωρεί πολύ το γεγονός να 
βλέπω τη νέα γενιά, τόσο 
όμορφη και τόσο δραστήρια 

αλλά πολλά από αυτά τα παι-
διά να αισθάνονται μόνα και 
να έχουν πολλά ψυχολογικά 
προβλήματα. Φοβάμαι ότι 
ζούμε σε μια εποχή κενή και 
τα παιδιά δεν επενδύουν σε 
ουσιαστικές σχέσεις και χά-
νουν νωρίς τη παιδικότητα 
και την αίσθηση της φιλίας 
και της εμπιστοσύνης με τους 
συνομηλίκους τους. Ποια η 
γνώμη σας;…’’

Αγαπητέ κύριε, 
Χαίρομαι πολύ που αντιμε-
τωπίζεται τη δουλειά σας σε 
βάθος και είστε τόσο ευαι-
σθητοποιημένος σε θέματα 
που απασχολούν τα παιδιά 
σήμερα. Είναι σπουδαίο ένας 
καθηγητής να μην εστιάζει 
μόνο σε εκπαιδευτικά θέ-
ματα που απασχολούν ένα 
μαθητή αλλά να συμβάλλει 
στη διαμόρφωση της υγειούς 
ψυχοσύνθεσης του. Η συ-
στηματική χρήση του διαδι-
κτύου και πολλών ψηφιακών 
μέσων δημιουργεί εικονικές 
πραγματικότητες και σχέσεις 
μεταξύ των εφήβων και θε-
ωρώ ότι είναι και ένας από 
τους πιο σημαντικούς πα-
ράγοντες που ευνοούν φαι-
νόμενα όπως αυτό που σας 
προβληματίζει. 

Τα παιδιά πλέον μεγαλώ-
νουν πολύ ανεξάρτητα, είναι 
πιο  ‘’ψημένα’’ και αυτό αν 
και τα κάνει πιο δυναμικά, 
τα κάνει πιο σκληρά και να 
αντιμετωπίζουν με μεγαλύ-
τερη ψυχρότητα τις μεταξύ 
τους σχέσεις. Φυσικά ο ρό-
λος του εκπαιδευτικού είναι 
ιδιαίτερα κρίσιμος καθώς και 
οι ίδιοι μπορούν να ενισχύ-
σουν τη ψυχοσύνθεση ενός 
πιο μοναχικού(ψυχολογικά ή 
κοινωνικά) παιδιού με το να 
το εμψυχώνουν, να συζητούν 
κοινωνικά ζητήματα και να 
ενεργοποιούν ομάδες συνερ-
γασίας στη σχολική τάξη.

ΑΝΤΙΓΟΝΟΣ

Κάποτε ο μεγάλος βασιλιάς αρρώστησε βαριά και κυρίευσε 
να πεθάνει. Όταν ύστερα από καιρό έγινε καλά, είπε στους 
ανθρώπους που τον περιέβαλαν « Η αρρώστια αντί για 
κακό μου έκανε καλό. Μου έδειξε ότι δεν πρέπει να είμαι 
υψηλόφρων διότι είμαι θνητός.»
……………………..
Κάποια μέρα ο Αντίγονος παρατήρησε ότι ο γιος του Δημή-
τριος κακομεταχειριζόταν έναν υπήκοό του.

Ως συνετός και πράος ηγεμόνας, απευθύνθηκε στο παιδί 
του και του είπε « Πρέπει να γνωρίζεις, παιδί μου, ότι η 
βασιλεία μας είναι ένδοξος δουλεία.» 

11.1.532 Ο Αυτοκράτορας Ιουστινιανός με τη βοήθεια 
του Στρατηγού Βελισάριου και της αυτοκράτειρας Θε-
οδώρας καταπνίγουν στο αίμα την στάση  του Νίκα 
που οργανώθηκε από τις φατρίες των  πράσινων και 
των Βενετών.

18.1.1833 Φθάνει ο Βασιλιάς Όθωνας στο Ναύπλιο.

...................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

‘’…Η ύπαρξη ενός 
καλού και έμπι-
στου φίλου ή συγ-
γενή λειτουργεί 
σαν ασπίδα ενα-
ντίον της μοναξιάς 
κάθε τύπου.’’
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Ο υπουργός Δικαιοσύ-
νης Κωνσταντίνος Τσιά-
ρας μιλάει στην «Κ»

«Είμαι βέβαιος πως οι συν-
θήκες είναι πλέον ώριμες 
για μεγάλες τομές στο δι-
καστικό σύστημα, τις οποί-
ες ασπάζεται η πλειονότητα 
των δικαστών αλλά και των 
πολιτών», λέει ο υπουργός 
Δικαιοσύνης Κωνσταντίνος 
Τσιάρας. (ΑΠΕ-ΜΠΕ/ΠΑ-
ΝΤΕΛΗΣ ΣΑΪΤΑΣ)

Ιωάννα Μάνδρου

Ριζικές αλλαγές στην αξι-
ολόγηση των δικαστών 
προαναγγέλλει για μετά 
τις γιορτές ο υπουργός 
Δικαιοσύνης Κωνσταντί-
νος Τσιάρας, σε συνέντευ-
ξή του εφ’ όλης της ύλης 
για τη Δικαιοσύνη, τους 
δικαστές και τα μέτρα της 
κυβέρνησης ώστε να μην 
καθυστερήσουν με δικα-
στικές προσφυγές τα έργα 
από το Ταμείο Ανάκαμψης. 
Ο υπουργός Δικαιοσύνης 
δηλώνει την απόφαση της 
κυβέρνησης για ριζικές 
αλλαγές στην εξέλιξη των 
δικαστών, ώστε οι ικανοί 
να προάγονται, όχι μόνον 
με βάση την επετηρίδα, 
ενώ αναφέρεται στο πρό-
γραμμα ηλεκτρονικής ανα-
βάθμισης της Δικαιοσύνης, 
σημειώνοντας πως ήδη 
το 2021 ένα εκατομμύριο 
πιστοποιητικά εκδόθηκαν 
ηλεκτρονικά.

Επίσης ανακοινώνει τη 
λήψη μέτρων για περιο-
ρισμό του αριθμού των 
υποθέσεων ήσσονος ση-
μασίας που φθάνουν έως 
τον Αρειο Πάγο, καθώς και 
την υποχρεωτική κατάθεση 
ηλεκτρονικά δικογράφων 
σε όλο το φάσμα της Δικαι-
οσύνης. Παράλληλα, προα-
ναγγέλλει μείωση των υπο-
θέσεων που απασχολούν 
σήμερα τα δικαστήρια και 
την ανάθεση της επίλυσής 
τους, για παράδειγμα, από 
συμβολαιογράφους – όπως 
έγινε με τα συναινετικά δι-
αζύγια.

Σε ό,τι αφορά τις γυναικο-

κτονίες, ο υπουργός αφήνει 
ανοικτό το ενδεχόμενο και 
νέων αλλαγών στον Ποινι-
κό Κώδικα για να αντιμε-
τωπιστεί το φαινόμενο της 
οικογενειακής βίας.

– Οι παθογένειες και οι 
καθυστερήσεις της Δι-
καιοσύνης είναι πολλές. 
Ας αρχίσουμε από τους 
δικαστές. Η εξέλιξή τους 
γίνεται τα τελευταία 
χρόνια κατά βάση με την 
επετηρίδα και όχι με την 
ικανότητα. Θα αλλάξουν 
αυτά τα δεδομένα;

– Η άσκηση δημόσιας εξου-
σίας είναι σύμφυτη με την 
έννοια της αξιοκρατίας. 
Αυτό αξιώνουν οι πολίτες 
και από τους δικαστικούς 
λειτουργούς. Στη δικαστική 
εξουσία, βεβαίως, υπάρ-
χουν οι μηχανισμοί που 
διασφαλίζουν τη λογοδο-
σία των λειτουργών της, 
με πλήρη σεβασμό στην 
προσωπική και λειτουργι-
κή τους ανεξαρτησία. Αυτοί 
οι μηχανισμοί, άλλωστε, με 
απόφαση της Ολομέλειας 
του Αρείου Πάγου, έδει-
ξαν την πόρτα της εξόδου 
από το δικαστικό σώμα σε 
πολλούς  δικαστές τα δύο 
τελευταία χρόνια.

Το σύστημα εξέλιξης των 
δικαστών, ωστόσο, παρα-
μένει σε μεγάλο βαθμό κα-
τασταλτικό και άδικο. Οπως 
είναι δομημένο, δεν παρέ-
χει επαρκή κίνητρα στους 
δικαστικούς λειτουργούς 
για να εξελιχθούν επιστη-
μονικά, να επιμορφωθούν 
και να βελτιώσουν την ποι-
οτική και την ποσοτική από-
δοσή τους. Ως αποτέλεσμα, 
χιλιάδες άξιοι δικαστές 
μένουν, δυστυχώς, εγκλω-
βισμένοι σε ένα ισοπεδω-
τικό σύστημα, που τους 
καθηλώνει στον «μέσο 
όρο». Αυτό το σύστημ, είναι 
προφανές πως πρέπει να 
αλλάξει. Θα επιχειρήσουμε 
σύντομα σε συνεργασία με 
την ηγεσία της Δικαιοσύνης 
και τις δικαστικές ενώσεις 
μια ριζική αλλαγή του Κώ-
δικα Οργανισμού Δικαστη-
ρίων και Κατάστασης Δικα-

στικών Λειτουργών, που θα 
διαφυλάττει την επετηρίδα 
ως το βασικό κριτήριο προ-
αγωγής και εξέλιξης των 
δικαστών, αλλά ταυτόχρο-
να θα προάγει τις έννοιες 
της λογοδοσίας και της αξι-
ολόγησης, που είναι εκ των 
ων ουκ άνευ για κάθε σύγ-
χρονο δικαστικό σύστημα.

– Υπουργέ, πιστεύετε 
ότι αυτές οι αλλαγές 
μπορούν να περάσουν; 
Ρωτώ, διότι κάποια ψήγ-
ματα αξιολόγησης που 
τέθηκαν σε πρόσφατο 
νομοσχέδιο, προκάλε-
σαν αντιδράσεις και τε-
λικά αποσύρθηκαν.

– Κάνετε λάθος. Με το 
νομοσχέδιο για τη μεταρ-
ρύθμιση του νομοθετικού 
πλαισίου λειτουργίας της 
Εθνικής Σχολής Δικαστικών 
Λειτουργών υλοποιήθηκε η 
μεγαλύτερη μεταρρύθμιση 
στη δικαστική εκπαίδευση 
από την ίδρυση της σχολής. 
Στο πλαίσιο της μεταρρύθ-
μισης αυτής, το σπουδαι-
ότερο στάδιο κατάρτισης 
των νέων δικαστικών λει-
τουργών, αυτό της πρα-
κτικής άσκησης στα δικα-
στήρια, αξιολογείται πλέον 
από περισσότερους εκπαι-
δευτές έτσι ώστε οι μελ-
λοντικοί δικαστές να είναι 
καλύτερα προετοιμασμένοι, 
αλλά και η επετηρίδα τους 
να διαμορφωθεί με τον πιο 
αξιοκρατικό τρόπο. Καθιε-
ρώθηκε, επίσης, η υποχρε-
ωτική διαρκής επιμόρφωση 
των εν ενεργεία δικαστών 
και οι βεβαιώσεις συμμετο-
χής στα επιμορφωτικά σε-
μινάρια θα υπάρχουν στον 
φάκελο κάθε δικαστή, έτσι 
ώστε να λαμβάνονται υπό-
ψη για την εξέλιξή τους. 
Βεβαίως, οι προθέσεις του 
υπουργείου είναι τολμηρές. 
Είμαι βέβαιος πως οι συν-
θήκες είναι πλέον ώριμες 
για μεγάλες τομές στο δι-
καστικό σύστημα, τις οποί-
ες ασπάζεται η πλειονότη-
τα των δικαστών, αλλά και 
των πολιτών.

– Ο εισαγγελέας του 
Αρείου Πάγου πριν από 
λίγες ημέρες έκανε δη-
μόσια πρόταση για εθε-
λουσία στη Δικαιοσύ-
νη, για να φύγουν όσοι 
δεν ανταποκρίνονται. Τι 
λέτε;

– Ο εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου είναι ένας άνθρωπος 
που έχει υπηρετήσει για δε-
καετίες τη Δικαιοσύνη και 
γνωρίζει σε βάθος όλες τις 
παθογένειές της. Μελετάμε 
την πρότασή του έχοντας 
ως γνώμονα την παραδοχή 
ότι οι εν ενεργεία δικαστι-
κοί λειτουργοί θα πρέπει να 
ασκούν τα καθήκοντά τους 
με τον πλέον αποτελεσμα-
τικό και ταχύ τρόπο.

– Γνωρίζετε, ασφαλώς, 

ότι δικαστές δεν θέλουν 
πια να προαχθούν στον 
Αρειο Πάγο, κάτι που 
πριν από χρόνια ήταν 
αδιανόητο. Οτι κινδυ-
νεύει σύντομα το ανώ-
τατο δικαστήριο να μην 
μπορεί να στελεχωθεί. 
Τι θα κάνετε για να ανα-
στραφεί η κατάσταση;

– Ο κίνδυνος που αναφέρε-
τε είναι, όντως, υπαρκτός. 
Δυστυχώς σε πολλούς λει-
τουργούς της Δικαιοσύνης 
έχει παγιωθεί η αντίληψη 
περί στασιμότητας στο δι-
καστικό σώμα εξαιτίας της 
έλλειψης ουσιαστικών κι-
νήτρων, που εκπορεύονται 
από ένα στρεβλό σύστημα 
αξιολόγησης και προαγω-
γής των δικαστικών λει-
τουργών. Τούτο καθιστά 
τις αλλαγές στον Κώδικα 
Οργανισμού Δικαστηρίων 
ακόμα πιο επιτακτικές, για 
να παρέχουμε επαρκή κί-
νητρα στους δικαστές που 
θέλουν να εξελιχθούν.

– Ηλεκτρονικά δικόγρα-
φα. Θέσατε σε εφαρμο-
γή πριν από λίγες ημέρες 
την ηλεκτρονική παρα-
κολούθηση των υποθέ-
σεων. Πολύ σημαντικό. 
Ομως, υπουργέ, τα κα-
ρότσια στα δικαστήρια 
που μεταφέρουν το χαρ-
τομάνι υπάρχουν. Δικαι-
οσύνη δύο όψεων.

– Εχετε δίκιο. Στα δικαστή-
ρια το χαρτοβασίλειο είναι 
καθεστώς. Αλλά, μέρα με 
τη μέρα, η εικόνα αλλάζει. 
Σύντομα τα δικόγραφα θα 
είναι μόνο ψηφιακά στη δι-
οικητική Δικαιοσύνη. Αλλά 
και στα πολιτικά δικαστή-
ρια καθιερώνεται σταδια-
κά ο ηλεκτρονικός φάκε-
λος. Με την επέκταση των 
ηλεκτρονικών υπογραφών 
στους δικαστικούς λειτουρ-
γούς και τους δικαστικούς 
υπαλλήλους, η ηλεκτρονι-
κή κατάθεση στα πολιτικά 
δικαστήρια έχει ουσιαστικά 
εκτοξευθεί. Περισσότερα 
από 20.000 δικόγραφα 
έχουν κατατεθεί ηλεκτρο-
νικά το 2021, ενώ περίπου 
ένα εκατομμύριο πιστοποι-
ητικά που εκδίδονται από 
τις δικαστικές αρχές έχουν 
διεκπεραιωθεί ηλεκτρονι-
κά.

– Μιλάμε για ηλεκτρο-
νική Δικαιοσύνη, αλλά 
στην πρώην Σχολή Ευ-
ελπίδων, που είναι το 
μεγαλύτερο Πρωτοδι-
κείο της Ευρώπης, δεν 
υπάρχει ασύρματο Δια-
δίκτυο.

– Εχουμε συζητήσει με τον 
αρμόδιο υπουργό Ψηφια-
κής Διακυβέρνησης για τη 
δημιουργία των αναγκαίων 
υποδομών, ώστε να πα-
ρέχεται ασφαλής, δωρεάν 
πρόσβαση στο Διαδίκτυο 
στις εγκαταστάσεις της Ευ-

ελπίδων. Σε σύντομο χρόνο 
θα προβούμε στις σχετικές 
ανακοινώσεις.

Κατά προτεραιότητα εκ-
δίκαση υποθέσεων που 
αφορούν επενδύσεις 

– Επενδύσεις, έργα, μεγά-
λα και μικρά, κατά καιρούς 
δεινοπαθούν από δικαστι-
κές προσφυγές για οτιδή-
ποτε που τα μπλοκάρουν. 
Θα κάνετε κάτι για αυτό;
– Η ελληνική πολιτεία 
οφείλει να προασπίσει το 
δικαίωμα του κάθε πολίτη 
στη δικαστική προσφυγή. 
Δουλειά της οργανωμένης 
πολιτείας δεν είναι να θέ-
τει εμπόδια στην ελεύθερη 
πρόσβαση στη δικαιοσύνη, 
αλλά να εξασφαλίζει την 
ταχεία και αποτελεσματι-
κή απονομή της, ώστε να 
μην αναστέλλονται ή πολύ 
χειρότερα να μη ματαιώ-
νονται οριστικά μεγάλα και 
μικρά επενδυτικά πρότζεκτ 
και έργα. Η κυβέρνηση 
έχει αναλάβει συγκεκριμέ-
νες πρωτοβουλίες, είτε με 
την καθιέρωση της διαμε-
σολάβησης ως μεθόδου 
εξωδικαστικής επίλυσης 
των διαφορών, είτε με τα 
Ειδικά Τμήματα στα μεγάλα 
Πρωτοδικεία Αθηνών και 
Θεσσαλονίκης για την κατά 
προτεραιότητα εκδίκαση 
υποθέσεων που αφορούν 
επενδύσεις με μεγάλο ανα-
πτυξιακό αποτύπωμα. Τα 
τμήματα αυτά αναμένεται 
να πάρουν το πράσινο φως 
και από την Ολομέλεια του 
Αρείου Πάγου, ώστε σύ-
ντομα να ξεκινήσουν τη 
λειτουργία τους.
 
– Υπάρχει πλάνο αλλα-
γών ώστε η δικαιοσύ-
νη να διευκολύνει την 
απορρόφηση των κον-
δυλίων από το Ταμείο 
Ανάκαμψης;

– Οντως οι καθυστερήσεις 
που μπορούν να επέλθουν 
στην υλοποίησή του Εθνι-
κού Σχεδίου Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας και στην 
εκταμίευση των σχετικών 
πόρων εξαιτίας της αργής 
απονομής της δικαιοσύνης 
ενδέχεται να είναι μεγά-
λες. Προς τον σκοπό αυτό, 
ήδη έχει τροποποιηθεί ο ν. 
4412/2016 που αφορά τις 
δημόσιες συμβάσεις και 
έχουν θεσπιστεί δικονομι-
κές ρυθμίσεις για την επι-
τάχυνση της επίλυσης των 
δικαστικών εκκρεμοτήτων 
που σχετίζονται με αυτές. 
Παράλληλα, έχουμε καθιε-
ρώσει αντίστοιχες διαδικα-
σίες στο Ελεγκτικό Συνέ-
δριο για τον προσυμβατικό 
έλεγχο των μεγάλων έρ-
γων που έχουν ενταχθεί 
στο Ταμείο Ανάκαμψης. Σε 
κάθε περίπτωση, όπως και 
με τα ολυμπιακά έργα, τα 
δικαστήρια πιστεύω ότι θα 
αντιληφθούν την ανάγκη 
άμεσης εκδίκασης των υπο-

θέσεων αυτών για την τα-
χεία ανάκαμψη της εθνικής 
μας οικονομίας.

– Πρόσφατα προχωρή-
σατε σε αλλαγές στον 
Ποινικό Κώδικα. Επε-
ξεργάζεστε κι άλλες; Για 
παράδειγμα, για τις αν-
θρωποκτονίες γυναικών 
θα προχωρήσετε σε αλ-
λαγές; Θα υιοθετήσετε 
τον όρο γυναικοκτονία;

– Η επιτροπή παρακο-
λούθησης του Ποινικού 
Κώδικα θα συνεχίσει τη 
λειτουργία της και θα υπο-
βάλει τις προτάσεις της 
προς το υπουργείο Δικαι-
οσύνης. Σχετικά με τις γυ-
ναικοκτονίες, δεν υπάρχει 
αμφιβολία πως η οδυνηρή 
πραγματικότητα είναι ότι 
περιστατικά έμφυλης βίας 
και δολοφονίες γυναικών 
είχαμε και στο παρελθόν 
και δυστυχώς έχουμε και 
σήμερα. Μόνο που την 
προηγούμενη περίοδο, η 
κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ είχε 
νομοθετήσει ένα πολύ πιο 
ήπιο σύστημα ποινών για τα 
εγκλήματα αυτά. Σήμερα, η 
ανθρωποκτονία τιμωρείται 
πλέον αποκλειστικά, οριζό-
ντια και ανελαστικά, με μία 
και μόνο ποινή, την ισόβια 
κάθειρξη. Επειτα από αυτή 
τη σημαντική τροποποίη-
ση του Π.Κ., αυτό που έχει 
πραγματικά σημασία, πλέ-
ον, είναι η επαναξιολόγηση 
του νομικού πλαισίου για 
την ενδοοικογενειακή βία 
και η ανάπτυξη υποστηρι-
κτικών δομών για τη στήρι-
ξη των θυμάτων.
 
– Ο νόμος που ψηφίσατε 
επί των ημερών σας για 
την εξωδικαστική επίλυ-
ση των αστικών διαφο-
ρών, πώς πάει; Γιατί αν 
δεν μειωθούν οι υποθέ-
σεις που φθάνουν στα 
δικαστήρια, νομίζω ότι 
θα μιλάμε για την προ-
σπάθεια του Σισύφου.

– Τα αποτελέσματα για τη 
διαμεσολάβηση είναι εξό-
χως ενθαρρυντικά. Σύμ-
φωνα με την Κεντρική 
Επιτροπή Διαμεσολάβησης 
που παρακολουθεί τη λει-
τουργία του νέου θεσμού, 
από τις υποθέσεις που 
υπάγονται στην Υποχρεω-
τική Αρχική Συνεδρία, ένα 
ποσοστό 15% επέλεξαν 
να συνεχίσουν με διαμε-
σολάβηση για την επίλυση 
της διαφοράς τους. Από 
αυτούς κατάφεραν να κα-
ταλήξουν σε συμφωνία σε 
ποσοστό περίπου 74% και, 
συνεπώς, δεν επιβάρυ-
ναν τα δικαστήρια. Για την 
εκούσια διαμεσολάβηση, τα 
αποτελέσματα είναι ακόμα 
πιο ευοίωνα, καθώς 7 στις 
10 διαφορές επιλύθηκαν 
εξωδικαστικά, πιο εύκολα, 
πιο γρήγορα και κυρίως 
με λιγότερο κόστος για τα 
εμπλεκόμενα μέρη.

Κ. Τσιάρας
Το νέο έτος φέρνει ριζικές αλλαγές στη Δικαιοσύνη
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Καλεσμένος στο κεντρι-
κό δελτίο ειδήσεων του 
Ena Channel, ο καθηγη-
τής περιβαλλοντικής και 
υγειονομικής μηχανικής, κ. 
Δημοσθένης Σαρηγιαννης 
μίλησε για τα καθημερινά 
αρνητικά ρεκόρ κρουσμά-
των κορονοϊού, για την 
αποκλιμάκωση των κρου-
σμάτων, για τα αυστηρότε-
ρα μέτρα που ενδέχεται να 
ανακοινωθούν τα επόμενα 
24ωρα για την εστίαση 
αλλά και για την παράταση 
των ημερών για το άνοιγμα 
των σχολικών μονάδων .

Όσων αφορά τα κρού-
σματα, ο κ. Σαρηγιαννης, 

δηλώνει ότι θα υπάρξει 
κορύφωση των κρουσμά-
των στα μέσα του Ιανου-
αρίου με ίσως και 80.000 
κρούσματα την ημέρα 
ενώ η αποκλιμάκωση των 
κρουσμάτων θα έρθει στα 
τέλη του Ιανουαρίου και 
θα συνεχιστή έως τα τέλη 
του Φεβρουαρίου. Ενώ , 
ιδιαίτερα για την πόλη της 
Καβάλας δηλώνει ότι τα 
καθημερινά αρνητικά ρεκόρ 
των κρουσμάτων θα συνε-
χιστεί και τις επόμενες ημέ-
ρες, εβδομαδιαίο μέσο όρο 
κρουσμάτων τα 350.

Στην συνέχεια της συνέ-
ντευξης του ο κυριος Σα-

ρηγιαννης αναφέρθηκε και 
στα αυστηρότερα μέτρα 
για τα καταστήματα εστί-
αση, όπου όπως αναφέρει 
αυτά θα βοηθούν για να 
σταματήσει η διάδοση του 
ιού μέσα από τους συνω-
στισμούς που δημιουργού-
νται στα καταστήματα, ενώ 
το ίσιο ισχύ και για τα σχο-
λεία, όπου η παράταση θα 
βοηθούσε την διάδοση των 
κρουσμάτων.Επιπρόσθετα, 
ο κ. Σαρηγιαννης προτείνει 
παραπάνω τεστ σε μαθητές 
και εργαζόμενους σε σχολι-
κές μονάδες με το άνοιγμα 
των σχολείων.

Σαρηγιάννης
Στα μέσα του Ιανουαρίου η κορύφωση των κρουσμάτων κορονοϊού

Τη διεύρυνση των σημεί-
ων ελέγχων για τη διε-
νέργεια PCR και rapid 
test, προκειμένου να 
ελεγχθεί η διασπορά του 
κοροναϊού στην κοινό-
τητα, προανήγγειλε ο 
αναπληρωτής υπουργός 
Εσωτερικών, Στέλιος 
Πέτσας, ενώ τόνισε ότι 
τις επόμενες μέρες θα γί-
νουν ανακοινώσεις για 
την επέκταση της υπο-
χρεωτικότητας του εμ-
βολιασμού.

Ο κ. Πέτσας εκτίμησε, ότι 
αυτές τις ημέρες θα κο-
ρυφωθεί ο αριθμός των 
κρουσμάτων σημειώνο-
ντας χαρακτηριστικά ότι 
«τα 50.000 νομίζω ότι εί-
ναι λίγα». Σύμφωνα με τον 
υπουργό αναμένεται διατα-
ραχή στην παραγωγική δι-
αδικασία και στον δημόσιο 
και τον ιδιωτικό τομέα τις 
επόμενες δύο εβδομάδες.

Διεύρυνση σημείων 
ελέγχων

Ειδικότερα, ο κ. Πέτσας, 
μιλώντας στον Σκάι, σημεί-
ωσε ότι «από την προηγού-
μενη εβδομάδα κάνουμε 
ό,τι είναι δυνατόν για να 
μπορέσουμε να είμαστε 
έτοιμοι για διεύρυνση των 
σημείων γιατί το επόμενο 
διάστημα με τον αριθμό 
των κρουσμάτων που είναι 
σε έξαρση, θα χρειαστεί να 
αποσυμφορήσουμε αυτές 
τις ουρές. Γιατί στις ουρές 
μπορεί να είναι πολίτες που 
έχουν και συμπτώματα και 
δε θέλουμε να γίνουν αι-
τία διασποράς. Υπάρχει μια 
προσπάθεια να διευρυν-
θούν τα σημεία αυτά είτε 
μέσω του ΕΟΔΥ είτε με 
άλλους τρόπους και μέσα 
στις επόμενες 1-2 μέρες θα 
γίνουν οι σχετικές ανακοι-
νώσεις», δήλωσε χαρακτη-
ριστικά.

Πρόσθεσε δε ότι η ανάγκη 
για testing θα πολλαπλα-
σιαστεί τώρα που θα ανοί-
ξουν και τα σχολεία. Ειδικά 
δε για τα σχολεία σημείωσε 
ότι η κυβέρνηση ακολουθεί 
τις εισηγήσεις των ειδικών, 

ενώ σχολιάζοντας την από-
φαση να μην τροποποιη-
θεί το πρωτόκολλο για το 
κλείσιμο των τμημάτων, 
υπογράμμισε ότι «αν το 
ποσοστό μειωθεί από το 
50%+1 στο 30%+1 ή και 
χαμηλότερα μαθηματικά 
οδηγεί στο κλείσιμο των 
σχολείων».

Επέκταση υποχρεωτικό-
τητας με ηλικιακά κρι-
τήρια

Παράλληλα, ο κ. Πέτσας 
επιβεβαίωσε ότι η κυβέρ-
νηση εξετάζει την επέκταση 
της υποχρεωτικότητας του 
εμβολιασμού στους πολί-
τες από 50 ετών και άνω 
τονίζοντας ότι τις επόμενες 
μέρες θα γίνουν οι σχετικές 
ανακοινώσεις. «Η απόφαση 
να μπουν ηλικιακά κριτή-
ρια στην υποχρεωτικότητα 
του εμβολίου απέδωσε και 
ενδεχομένως αν χρειαστεί 
να χαμηλώσουν κι άλλο 
τα ηλικιακά όρια. Αυτό θα 
γίνει μέσα στις επόμενες 
μέρες. Όχι σε επαγγελμα-
τικές κατηγορίες, αλλά σε 

ηλικιακές», διευκρίνισε και 
ξεκαθάρισε ότι το πρόστιμο 
των 100 ευρώ μηνιαίως για 
τους ανεμβολίαστους άνω 
των 60 ετών θα εφαρμο-
στεί κανονικά μετά την 16η 
Ιανουαρίου.

Αναμένεται διαταραχή 
στην παραγωγική διαδι-
κασία

Σε ό,τι αφορά στη λειτουρ-
γία υπηρεσιών αιχμής του 
Δημοσίου με την καταγρα-
φή κρουσμάτων στους ερ-
γαζομένους, ο αναπληρω-
τής υπουργός Εσωτερικών 
ανέφερε ότι «περιμένω δι-
αταραχή στην παραγωγική 
διαδικασία και στον δημό-
σιο και τον ιδιωτικό τομέα 
τις επόμενες δύο εβδομά-
δες». Μάλιστα, πρόσθεσε 
ότι το υπουργείο εκπονεί 
σχέδιο έκτακτης ανάγκης 
προκειμένου να δει ποια 
είναι τα ποσοστά που εν-
δεχομένως πρέπει να ανα-
μορφώσει, ωστόσο αυτό θα 
φανεί από τη Δευτέρα και 
μετά που επιστρέφουν και 
από τις άδειες τους οι ερ-

γαζόμενοι. «Είμαστε ανοι-
χτοί να κάνουμε ό,τι χρεια-
στεί ώστε να μην υπάρχουν 
σημαντικές διαταραχές ή 
να τις περιορίσουμε στο μι-
κρότερο δυνατό επίπεδο», 
επισήμανε.

«Τα 50.000 νομίζω ότι 
είναι λίγα»

Σχετικά με την πορεία της 
πανδημίας, ο κ. Πέτσας 
δήλωσε ότι είναι ευτύχημα 
που κυριαρχεί η Όμικρον 
έναντι της Δέλτα γιατί είναι 
πιο ήπια κι έχει μικρότερο 
κύκλο ζωής. «Αν υπάρξει 
καθολική επικράτηση της 
Όμικρον, θα αντέξει και το 
σύστημα υγείας. Πρέπει 
όμως να λειτουργήσουμε 
γρήγορα ώστε να μη δώ-
σουμε χώρο σε άλλες με-
ταλλάξεις που μπορεί να 
είναι πιο επικίνδυνες». Ο 
ίδιος πάντως εκτίμησε ότι 
αυτές τις ημέρες θα κο-
ρυφωθεί ο αριθμός των 
κρουσμάτων σημειώνοντας 
ότι «τα 50.000 νομίζω ότι 
είναι λίγα».

Πέτσας
Τις επόμενες μέρες η επέκταση της υποχρεωτικότητας του εμβολιασμού με ηλικιακά κριτήρια

Τεράστιες είναι οι ουρές 
και σήμερα έξω από τα 
διαγνωστικά  κέντρα και 
τα κέντρα  Υγείας όπου 
διενεργούνται rapid και 
PCR test.
Για ακόμη μία φορά και στο 
ΓΝΚ οι ουρές ήταν ατελεί-
ωτες και πιο συγκεκριμένα 
άνθρωποι που βγήκαν θε-
τικοί στο self test ή ήρθαν 
σε επαφή με κρούσμα ή άλ-
λοι που απλώς θέλουν… να 
έχουν το κεφάλι τους ήσυ-
χο, έκαναν ουρές από τα 
ξημερώματα έξω το σημείο 
ελέγχου.

ΓΝΚ
Ατελείωτες ουρές από τα ξημερώματα για ένα rapid ή PCR τεστ
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Σε φάση υλοποίησης 
βρίσκεται το σχέδιο 
κατασκευής του δι-

κτύου οικιακού φυσικού 
αερίου για την πόλη της 
Καβάλας. Η αρχή έγι-
νε από το Χαλκερό και 
το βαλβιδοστάσιο του 
ΔΕΣΦΑ, αυτή τη στιγμή 
τοποθετείται ο κεντρικός 
αγωγός και ακολούθως, 
με νέα εργολαβία, θα 
εγκατασταθούν οι δια-
κλαδώσεις που θα φθά-
σουν σε κατοικίες και 
καταστήματα.

Κομβικός στην όλη υπό-
θεση είναι ο ρόλος του 
γαλάζιου βουλευτή 
Μακάριου Λαζαρίδη, ο 
οποίος εντόπισε το τελ-
ματωμένο έργο πριν από 
σχεδόν δύο χρόνια, το 
ξεμπλόκαρε και πλέον η 
διαδικασία βρίσκεται σε 
πλήρη εξέλιξη.

Ο Βουλευτής της Νέας 
Δημοκρατίας τον Φε-
βρουάριο του 2020 προ-
χώρησε σε αποκαλύψεις 
καταγγέλλοντας για 
πρώτη φορά τους τρεις 
πρώην βουλευτές του 

ΣΥΡΙΖΑ, καθώς και την 
προηγούμενης διοίκησης 
του ΔΕΣΦΑ επιρρίπτο-
ντας τους ευθύνες για 
κωλυσιεργία του έργου.

Συγκεκριμένα, τους κα-
τήγγειλε ότι δεν είχαν 
δημοπρατήσει την κα-
τασκευή του αγωγού 
υψηλής πίεσης στο Χαλ-
κερό-ήταν προγραμματι-
σμένο να γίνει το 2023, 
αναγκαστική προϋπόθε-
ση για τη σύνδεση της 
Καβάλας με το φυσικό 
αέριο.

Με άμεσες πρωτοβουλί-
ες που έλαβε για τη διευ-
θέτηση του θέματος, είχε 
τις απαιτούμενες επαφές 
με τις πολιτικές ηγεσίες 
του υπουργείου Περι-
βάλλοντος και Ενέργει-
ας και της Περιφέρειας 
Ανατολικής Μακεδονίας 
Θράκης.

Ταυτόχρονα, έγιναν συ-
ντονισμένες ενέργειες 
για να λυθεί το πρόβλη-
μα με την επίσκεψη του 
διευθύνοντος συμβού-
λου της ΔΕΔΑ, Μ. Τσάκα 

στην Κομοτηνή. Το νερό 
είχε μπει πια στο… αυλά-
κι, όπως διαβεβαίωσε ο 
ίδιος στον κ. Λαζαρίδη, 
με επόμενη πράξη τη δη-
μοπράτηση του έργου, 
εξέλιξη την οποία ο Βου-
λευτής είχε κοινοποιήσει 
στην τοπική κοινωνία.

Μερικούς μήνες αργότε-
ρα, οι διάφοροι σκόπελοι 
ξεπεράστηκαν, ο κ. Λαζα-
ρίδης έχει κάθε λόγο για 
να νιώθει ικανοποιημέ-
νος και το φυσικό αέριο 
βρίσκεται ένα βήμα πριν 
από τη χρήση του από 
τους Καβαλιώτες.

Από την πλευρά τους 
ωστόσο οι πρώην βου-
λευτές του ΣΥΡΙΖΑ έχουν 
καλέσει και επίσημα τον 
κ. Λαζαρίδη σε δημόσιο 
διάλογο για το συγκε-
κριμένο θέμα, κάνοντας 
λόγο πως ο ίδιος ψεύδε-
ται για το συγκεκριμένα 
γεγονός.

Πότε αναμένεται η ολο-
κλήρωση των εργασιών
Σύμφωνα με τη ΔΕΔΑ 
ΑΕ που έχει την ευθύνη 

του έργου σε όλη την 
Περιφέρεια ΑΜΘ, οι ερ-
γασίες κατασκευής του 
δικτύου στην Καβάλα θα 
ολοκληρωθούν σταδια-
κά έως το 2023. 

Το έργο στην πόλη της 
Καβάλας είναι προϋπο-
λογισμού 6,5 εκατ. ευρώ 
(πλέον ΦΠΑ) και χρημα-
τοδοτείται από ίδια κε-
φάλαια, δανειακά κεφά-
λαια, καθώς και από το 
ΕΣΠΑ 2014-2020 μέσω 
του Επιχειρησιακού Προ-
γράμματος Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης.

Όπως τόνισε ο Διευ-
θύνων Σύμβουλος της 
ΔΕΔΑ Μάριος Τσάκας :

Παρά τον covid-19 και 
την πανδημία ήμασταν 
μέσα στον χρόνο μας 
και μπορούμε να πούμε 
ότι ξεκίνησαν επίσημα οι 
εργασίες για την σύνδε-
ση και της Καβάλας στο 
μεγάλο έργο του δικτύου 
φυσικού αερίου στην Πε-
ριφέρεια ΑΜ-Θ. 

Αρχές Ιανουαρίου ξε-

κίνησε το έργο από το 
Χαλκερό προς την Κα-
βάλα. Ξεκινήσαμε από 
το Χαλκερό, θα συνδέ-
σουμε αυτό το σημείο 
με τα όρια της πόλης και 
στα όρια της πόλης θα 
κατασκευαστεί το δίκτυο 
χαμηλής πίεσης που θα 
τρέξει σε όλη την πόλη 
της Καβάλας.

Πιστεύω μάλιστα ότι 
μέσα στο επόμενο δί-
μηνο θα ξεκινήσουν οι 
εργασίες και εντός της 
πόλης ενώ οι συνδέσεις 
θα ξεκινήσουν σίγουρα 
πολύ νωρίτερα από την 
ολοκλήρωση των εργα-
σιών.

Χρήστος Γάκης | Μέ-
χρι το τέλος του ’22 
οι πρώτες συνδέσεις 
φυσικού αερίου στην 
Καβάλα

Αισιόδοξο συμπέρασμα, 
σε σχέση με την κατα-
σκευή του δικτύου φυσι-
κού αερίου στην Καβάλα, 
προέκυψε από τη συ-
νεργασία του θεματικού 
Αντιπεριφερειάρχη Ενέρ-

γειας και Περιβάλλοντος 
Χρήστου Γάκη, με τον 
διευθύνοντα σύμβουλο 
της ΔΕΔΑ Μάριο Τσά-
κα. Τα έργα έχουν ξεκι-
νήσει ήδη στο Χαλκερό 
και περιλαμβάνουν την 
κατασκευή του σταθμού 
μέσης πίεσης και την το-
ποθέτηση ενός χάλκινου 
αγωγού που θα μεταφέ-
ρει το φυσικό αέριο μέχρι 
την είσοδο της Καβάλας.

Ο κ. Γάκης επισήμανε 
μεταξύ άλλων ότι είναι 
θέμα χρόνου να ξεκι-
νήσουν οι εργασίες και 
εντός της Καβάλας, για 
την κατασκευή του δι-
κτύου φυσικού αερίου 
και αυτό προσδιορίζεται 
για τις αρχές της Άνοι-
ξης, δηλαδή το αργότερο 
σε 2 – 3 μήνες. Ωστόσο 
το σημαντικό είναι αυτό 
που τόνισε ο κ. Γάκης για 
το πότε το φυσικό αέριο 
θα φτάσει στους κατα-
ναλωτές, σημειώνοντας 
ότι «ο σχεδιασμός είναι 
μέχρι τέλος του 2022 να 
έχουμε τις πρώτες συν-
δέσεις σε σπίτια της Κα-
βάλας.
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ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	
Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30 Engine Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	
Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	
Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
(Ε)	
6:00 Εδώ	Είμαστε 
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	
ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	
Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	
Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555
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CRO: Τι είναι και ποια tips θα ακολουθήσουμε για το 2022

 Το 2021 έφυ-
γε, και το 2022 μπήκε, με 
προσδοκίες και αισιοδοξία 
για το αύριο. Πολλά άλλα-
ξαν, και κάποια από αυτά θ 
τα αναλύσουμε στο παρών 
άρθρο.  

 Αν είμαστε ιδιο-
κτήτης επιχείρησης, γνωρί-
ζουμε καλά πως η ιστοσελί-
δα μας υπάρχει για να μας 
αποφέρει κέρδη, προσεγ-
γίζοντας περισσότερους 
πελάτες και αυξάνοντας 
τις πωλήσεις σας. Έχουμε 
αναρωτηθεί ποτέ, όμως, 
αν ο ιστότοπος που έχουμε 

δημιουργήσει εκπληρώνει 
τις προσδοκίες μας; Αν, δη-
λαδή, μετατρέπει αποτελε-
σματικά τους επισκέπτες 
του σε αγοραστές;

 Σε αυτήν τη συν-
θήκη, το Conversion Rate 
Optimization (CRO) συνι-
στά το κλειδί για να δια-
σφαλίσουμε ότι οι χρήστες 
της ιστοσελίδας μας θα 
ακολουθήσουν μία σαφή 
και πειστική διαδρομή προς 
το πολυπόθητο κουμπί 
«Αγορά» ή «Εγγραφή».

 Παρακάτω, θα 

αναλύσουμε μερικούς από 
τους πιο αποτελεσματικούς 
τρόπους με τους οποίους 
μπορούμε να αυξήσουμε το  
conversion  rate  της ιστο-
σελίδας μας, αλλά και τα 
πιο έξυπνα CRO tips που 
θα απογειώσουν την online 
παρουσία μας το 2022!

Τι είναι το CRO 
(Conversion Rate 
Optimization);

 Το Conversion 
Rate Optimization (CRO) 
ή αλλιώς, βελτιστοποίηση 
του ποσοστού μετατροπών, 

είναι ένας όρος του digital 
marketing που σχετίζεται 
με τη στρατηγική οργάνω-
ση των στοιχείων που συνι-
στούν μία ιστοσελίδα, ώστε 
να οδηγήσει τους χρήστες 
να πραγματοποιήσουν 
μία αγορά ή να προχωρή-
σουν σε μία επιθυμητή από 
την επιχείρηση ενέργεια, 
όπως η συμπλήρωση μίας 
φόρμας ή η εγγραφή στο 
Newsletter κ.ά..
 
 Συγκεκριμένα, ο 
όρος ανα φ έ ρ ε τ α ι 
στο πόσο αποτελεσματι-
κά μετατρέπονται οι επι-
σκέπτες ενός website σε 
αγοραστές ή δυνητικούς 
πελάτες (leads). Στην πρά-
ξη, το Conversion Rate 
Optimization αποτελεί ένα 
σύνολο τεχνικών, στρα-
τηγικών και διαδικασιών 
που έχουν ως στόχο να 
τελειοποιήσουν έναν ιστό-
τοπο, ενισχύοντας, έτσι, το 
conversion rate (ποσοστό 
μετατροπών) και κατά συ-
νέπεια τις πωλήσεις και τα 
κέρδη.

Ποιοι παράγοντες επη-
ρεάζουν το conversion 
rate μίας ιστοσελίδας;

 Πριν προχωρήσε 
τε στον σχεδιασμό και την 
υλοποίηση μίας Conversion 
Rate Optimization στρα-
τηγικής, είναι σημαντικό 
να κατανοήσουμε, αρχικά, 
τους  παράγοντες που επη-
ρεάζουν το ποσοστό μετα-

τροπής μίας ιστοσελίδας. 
Οι σημαντικότεροι από αυ-
τούς είναι οι εξής:
• Συνάφεια: το κατά 
πόσο το προϊόν ή η υπη-
ρεσία που προσφέρουμε 
αφορά ή σχετίζεται με τα 
άτομα που επισκέπτονται 
την ιστοσελίδα μας.
• Αναγνωρισιμότητα 
& Εμπιστοσύνη: το κατά 
πόσο γνωρίζουν και εμπι-
στεύονται οι επισκέπτες 
μας την επωνυμία, τα προϊ-
όντα ή τις υπηρεσίες μας.
• Συχνότητα: το 
πόσο συχνά θα χρειαστεί 
να αγοράσουν τα προϊόντα 
μας, να αναζητήσουν τις 
υπηρεσίες μας ή να αλλη-
λεπιδράσουν με το brand 
μας.
• Κόστος: συνήθως, 
τα προϊόντα χαμηλότερου 
κόστους τείνουν να έχουν 
υψηλότερα ποσοστά με-
τατροπής από τα προϊόντα 
υψηλότερου κόστους.
• Περιεχόμενο: το 
κατά πόσο ποιοτικό, πλή-
ρες, χρηστικό και κατανοη-
τό είναι το περιεχόμενο της 
ιστοσελίδας μας.
• Εμπειρία χρήστη: 
το κατά πόσο είναι ευχάρι-
στη η εμπειρία πλοήγησης 
για τους χρήστες. Όταν 
υπάρχει μία σαφής και λο-
γική δομή στην ιστοσελίδα, 
δημιουργείται και μία καλύ-
τερη εμπειρία για τον χρή-
στη.

Το Conversion Rate 
Optimization (CRO) επι-

κεντρώνεται σε επιμέρους 
στοιχεία μιας ιστοσελίδας, 
όπως οι τίτλοι, οι εικόνες, 
η διάταξη, η παρουσία της 
στα μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης, αλλά και το περιεχό-
μενό της, αυτό καθ’ αυτό. 
Στόχος είναι τα στοιχεία 
αυτά να προσελκύσουν την 
κατηγορία των επισκεπτών 
στην οποία στοχεύουν τα 
προϊόντα της επιχείρησης, 
επηρεάζοντας την πλοήγη-
ση και αγοραστική συμπερι-
φορά τους ανάλογα.

Στο επόμενο άρθρο θα 
ασχοληθούμε με τα κο-
ρυφαία Conversion Rate 
Optimization tips για το 
2022.

 Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχε-
τικά με πωλήσεις ή τεχνο-
λογία στο email: piliotis@
enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για 
την τεχνολογία αλλά και 
τα άρθρα στο site: www.
enanews.gr   και στην κα-
τηγορία: 
Οικονομία ->Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Οι 19 συνδεδεμένες ενισχύσεις της νέας ΚΑΠ και τα ακριβή 
ποσά ανά στρέμμα βάσει τιμών αναφοράς
Με ενισχυμένο τον κτη-
νοτροφικό τομέα και τα 
σιτηρά προβλέπονται 
οι τιμές αναφοράς στις 
νέες συνδεδεμένες, αύ-
ξηση σε πορτοκάλι και 
μείωση στο ρύζι.

Γιώργος Κοντονής

1. Σκληρό Σιτάρι
Η ενίσχυση καταβάλλεται 
ανά εκτάριο επιλέξιμης 
έκτασης που καλύπτεται 
με την αντίστοιχη καλλιέρ-
γεια, εφόσον η σπορά έχει 
γίνει με τουλάχιστον 18 
Kgr/στρέμμα πιστοποιημέ-
νο σπόρο (έναντι 12 Kgr/
στρέμμα την προηγούμενη 
περίοδο), δηλαδή επιδιώ-
κεται το σύνολο του χρη-
σιμοποιούμενου σπόρου να 
είναι πιστοποιημένο.

Προτεινόμενη Τιμή Ενίσχυ-
σης: 100 ευρώ/εκτάριο, 
λόγω αύξησης της ενισχυ-
όμενης ποσότητας πιστο-
ποιημένου σπόρου/στρ. 
(από 12 κιλά/στρ. σε 18 
κιλά/στρ.) και αύξησης της 
τιμής αγοράς του πιστοποι-
ημένου σπόρου (0,8 ευρώ/
κιλό).

Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιό-
δου 2023-2027 είναι τα 
160.000 εκτάρια.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
16.000.000 ευρώ

2. Μαλακό Σιτάρι
Η ενίσχυση καταβάλλεται 
ανά εκτάριο επιλέξιμης 
έκτασης που καλύπτεται με 
την αντίστοιχη καλλιέργεια, 
εφόσον η σπορά έχει γίνει 
με τουλάχιστον 18 Kgr/
στρέμμα πιστοποιημένο 
σπόρο. Ως προς την προτει-
νόμενη τιμή ενίσχυσης και 
τη μέθοδο υπολογισμού 
ισχύει ό,τι και στο σκληρό 
σιτάρι, δηλαδή 100 ευρώ/
εκτάριο για χρήση πιστο-
ποιημένου σπόρου ή 10 
ευρώ/στρέμμα.

Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιό-
δου 2023-2027 είναι τα 
58.240 εκτάρια, που αντι-
προσωπεύουν το 64% της 
δηλούμενης έκτασης μαλα-
κού σιταριού (Μέσος Όρος 
της περιόδου 2016- 2020, 
στοιχεία του ΟΣΔΕ). Ο στό-
χος της ενίσχυσης για κάθε 
έτος της περιόδου 2023-
2027 είναι τα 58.240 εκτά-
ρια, που αντιπροσωπεύουν 
το 64% της δηλούμενης 
έκτασης μαλακού σιταριού.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι: 
5.824.000 ευρώ για κάθε 
έτος.

3. Κριθάρι
Η ενίσχυση καταβάλλεται 
ανά εκτάριο επιλέξιμης 
έκτασης που καλύπτεται με 
την αντίστοιχη καλλιέργεια, 
εφόσον η σπορά έχει γίνει 
με τουλάχιστον 18 Kgr/

στρέμμα πιστοποιημένο 
σπόρο.

Ως προς την προτεινόμενη 
τιμή ενίσχυσης και τη μέ-
θοδο υπολογισμού ισχύει 
ό,τι και στο σκληρό σιτάρι, 
δηλαδή 100 ευρώ/εκτάριο 
για χρήση πιστοποιημέ-
νου σπόρου ή 10 ευρώ/
στρέμμα.

Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιό-
δου 2023-2027 είναι τα 
83.200 εκτάρια, που αντι-
προσωπεύουν το 64% της 
δηλούμενης έκτασης μαλα-
κού σιταριού.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
8.320.000 ευρώ για κάθε 
έτος

4. Ρύζι
Η προτεινόμενη τιμή είναι 
300 ευρώ/εκτάριο, δηλαδή 
30 ευρώ/στρέμμα Ο στό-
χος της ενίσχυσης για κάθε 
έτος της περιόδου 2023-
2027 είναι τα 26.460 εκτά-
ρια, που αντιπροσωπεύουν 
τον μέσο όρο της επιλέ-
ξιμης έκτασης για την περί-
οδο 2018-2020.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
7.937.854 ευρώ για κάθε 
έτος

5. Σπόροι Σποράς
Η ενίσχυση χορηγείται ανά 
εκτάριο, σε ετήσια βάση 
στους/στις δικαιούχους 
γεωργούς, που έχουν συ-
νάψει σύμβαση καλλιέρ-
γειας για πολλαπλασιασμό 
πιστοποιημένων σπόρων 
προς σπορά (συμβάσεις 
πολλαπλασιασμού σπό-
ρων) με σποροπαραγωγική 
επιχείρηση. Επί πλέον, εκ 
μέρους της σποροπαραγω-
γικής επιχείρησης πρέπει 
να τεκμηριώνεται η παρά-
δοση/πώληση του σπόρου 
προς σπορά προς πιστοποί-
ηση, από τους δικαιούχους 
της συνδεδεμένης ενίσχυ-
σης.

Προτεινόμενη τιμή ενίσχυ-
σης: 43,2 ευρώ/στρμ.. Ο 
στόχος της ενίσχυσης για 
κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 9.500 
εκτάρια, που προκύπτει από 
στρογγυλοποίησητου μέ-
σου όρου των επιλέξιμων 
εκτάσεων της περιόδου 
2016-2020 (9.418 εκτά-
ρια) (ΟΣΔΕ). Επομένως, ο 
προϋπολογισμός της ενί-
σχυσης για κάθε έτος της 
περιόδου 2023-2027 είναι 
4.104.000 ευρώ για κάθε 
έτος.

6. Πρωτεϊνούχα Κτηνο-
τροφικά Ψυχανθή
Η ενίσχυση χορηγείται ανά 
εκτάριο, σε ετήσια βάση 
στους/στις δικαιούχους 
γεωργούς. Προτεινόμενη 
τιμή ενίσχυσης: 19,2 ευρώ/
στρμ.

Ο στόχος της ενίσχυσης 

για κάθε έτος της περιό-
δου 2023-2027 είναι τα 
74.984 εκτάρια, που είναι ο 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων της περιόδου 
2016-2020.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
14.396.928 ευρώ για κάθε 
έτος

7. Πρωτεϊνούχα Σανο-
δοτικά Ψυχανθή
Η ενίσχυση χορηγείται ανά 
εκτάριο, σε ετήσια βάση 
στους/στις δικαιούχους γε-
ωργούς. Προτεινόμενη τιμή 
ενίσχυσης: 8,3 ευρώ/στρμ.

Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιό-
δου 2023-2027 είναι τα 
194.935 εκτάρια, που προ-
κύπτει από τον μέσο όρο 
των επιλέξιμων εκτάσεων 
της περιόδου 2017-2020.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
16.179.600 ευρώ για κάθε 
έτος.

8. Βιομηχανική Ντομάτα
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 4.363 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 51,2 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
2.233.856 ευρώ για κάθε 
έτος.

9. Πορτοκάλια χυμοποί-
ησης
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 8.780 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 40,7 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
3.573.460 ευρώ για κάθε 
έτος.

10. Όσπρια για ανθρώ-
πινη κατανάλωση
Η προτεινόμενη τιμή είναι 
285 ευρώ/εκτάριο, δηλα-

δή 28,5 ευρώ/στρέμμα, 
η οποία έχει υπολογισθεί 
για δύο αντιπροσωπευτικά 
προϊόντα αυτής της κατη-
γορίας, τα φασόλια και τα 
ρεβύθια.

Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 29.365 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
8.369.025 ευρώ για κάθε 
έτος.

11.Σπαράγγι
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 1.548 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 49,5 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπολο-
γισμός της ενίσχυσης για 
κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι 766.260 
ευρώ για κάθε έτος.

12. Ζαχαρότευτλα
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 1.363 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 50,5 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπολο-
γισμός της ενίσχυσης για 
κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι 688.315 
ευρώ για κάθε έτος.

13. Συμπύρηνο ροδάκι-
νο
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 5.732 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 16,4 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπολο-
γισμός της ενίσχυσης για 

κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι 940.048 
ευρώ για κάθε έτος.

14. Κορινθιακή Σταφίδα
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 10.111 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020.

Επίσης, για την περίοδο 
2023- 2027, διατηρείται 
η μοναδιαία αξία της προ-
ηγούμενης προγραμμα-
τικής περιόδου, δηλαδή 
34,8 ευρώ ανά στρέμμα, 
που είναι ο μέσος όρος της 
ενδεικτικής τιμής της πε-
ριόδου 2018-2020, όπως 
έχει προσδιοριστεί από το 
ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
3.518.628 ευρώ για κάθε 
έτος

15. Καρποί με κέλυφος
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 28.799 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2017-
2020. Επίσης, για την πε-
ρίοδο 2023-2027, διατη-
ρείται η μοναδιαία αξία της 
προηγούμενης προγραμμα-
τικής περιόδου, δηλαδή 
13,7 ευρώ ανά στρέμμα, 
που είναι ο μέσος όρος της 
ενδεικτικής τιμής της πε-
ριόδου 2018-2020, όπως 
έχει προσδιοριστεί από το 
ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπολο-
γισμός της ενίσχυσης για 
κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι: 137 
ευρώ/εκτάριο * 28.799 
εκτάρια = 3.945.463 ευρώ 
για κάθε έτος.

16. Μήλα
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 8.685 
εκτάρια, που προκύπτει ως 
μέσος όρος των επιλέξιμων 
εκτάσεων των ετών 2018, 
2019 και 2020. Επίσης, για 
την περίοδο 2023-2027, 
διατηρείται η μοναδιαία 
αξία της προηγούμενης 
προγραμματικής περιόδου, 
δηλαδή 47,2 ευρώ ανά 
στρέμμα, που είναι ο μέσος 
όρος της ενδεικτικής τιμής 
της περιόδου 2018-2020, 
όπως έχει προσδιοριστεί 
από το ΥΠΑΑΤ.

Επομένως, ο προϋπο-
λογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περι-
όδου 2023-2027 είναι 
4.099.320 ευρώ για κάθε 
έτος.

Ο συνολικός προϋπολο-
γισμός όλων των προτει-
νόμενων συνδεδεμένων 
ενισχύσεων ανέρχεται σε 
212.200.565 για κάθε έτος 
της περιόδου 2023-2027.

17. Συνδεδεμένη Ενί-
σχυση Πρόβειου και Αί-

γειου κρέατος
Η ενίσχυση χορηγείται ανά 
επιλέξιμο ενήλικο ζώο, που 
είναι καταγεγραμμένο στην 
κτηνιατρική βάση δεδομέ-
νων και για το οποίο παρα-
δίδεται γάλα τουλάχιστον 
100 λίτρα/έτος, με βάση τα 
στοιχεία του ΕΛΓΟ ΔΗΜΗ-
ΤΡΑ (ΕΛΟΓΑΚ).

Προτεινόμενη Τιμή Ενίσχυ-
σης: 12 ευρώ/προβατίνα ή 
αίγα.

18Α. Συνδεδεμένη Ενί-
σχυση Βοείου

Κρέατος – Μέτρο Α

Η ενίσχυση καταβάλλεται 
σε θηλυκά βοοειδή ηλικίας 
18 μηνών έως 12 ετών που 
έχουν γεννήσει στο έτος 
ενίσχυσης.

Προτεινόμενη Τιμή Ενίσχυ-
σης: 40 ευρώ/θηλυκό ζώο 
που έχει γεννήσει στο έτος 
ενίσχυσης.

18Β. Συνδεδεμένη Ενί-
σχυση Βοείου Κρέατος 
– Μέτρο Β

Η ενίσχυση καταβάλλεται 
για θηλυκά και αρσενικά 
ζώα ηλικίας σφαγής 11-
12 μηνών, καταγεγραμμέ-
να στο κτηνιατρικό μη-
τρώο, που διατηρούνται 
στην εκμετάλλευση από 
την οποία οδηγήθηκαν για 
σφαγή, τουλάχιστον για 5 
μήνες.

Προτεινόμενη Τιμή Ενίσχυ-
σης: 200 ευρώ/κεφαλή.

18Γ. Συνδεδεμένη Ενί-
σχυση Βοείου Κρέατος 
– Μέτρο Γ

Η ενίσχυση καταβάλλεται 
για βοοειδή (αρσενικά και 
θηλυκά), που οδηγούνται 
για σφαγή σε ηλικία άνω 
των 14-24 μηνών. Αφο-
ρά ζώα εγγεγραμμένα στο 
κτηνιατρικό μητρώο και τα 
οποία διατηρούνται στην 
εκμετάλλευση που τα οδη-
γεί σε σφαγή τουλάχιστον 
για 5 μήνες.

Προτεινόμενη Τιμή Ενίσχυ-
σης: 250 ευρώ/κεφαλή.

19. Μεταξοσκώληκες
Ο στόχος της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι τα 1.311 
κουτιά πιστοποιημένου με-
ταξόσπορου, που είναι μέ-
σος όρος των επιλέξιμων 
κουτιών μεταξόσπορου 
των ετών 2018, 2019 και 
2020. Επίσης, για την πε-
ρίοδο 2023-2027, διατη-
ρείται η μοναδιαία αξία της 
προηγούμενης προγραμμα-
τικής περιόδου, δηλαδή 
245 ευρώ ανά κουτί πιστο-
ποιημένου μεταξόσπορου, 
που είναι ο μέσος όρος της 
ενδεικτικής τιμής της πε-
ριόδου 2018-2020, όπως 
έχει προσδιοριστεί από το 
ΥΠΑΑΤ. Επομένως, ο προ-
ϋπολογισμός της ενίσχυσης 
για κάθε έτος της περιόδου 
2023-2027 είναι 321.195 
ευρώ για κάθε έτος.
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

https://bee-realestate.gr/office.php?office=35

Χαρακτηριστικά
60 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 1978

Διαμέρισμα
Τίμιος Σταυρός - Σούγελο (Καβάλα)
60.000€ 1.000€/τ.μ. Κωδικός: 351004-2019

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
150.000€ 1.724€/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
115 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.635€/τ.μ. Κωδικός: 351002-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : Αυτόνομη Πε-
τρέλαιο
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
169.000 € 1.988 €/τ.μ. Κωδικός: 351002-24

Μεζονέτα, Βύρωνας (Καβάλα),
180.000€ 1.957€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 92τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 2 Μπάνια, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 1, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2007, Έτος 
Ανακαίνισης: 2021.

Κωδικός: 351002-25
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος  (Ελευθερές), 95.000€ 
1.979€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 48 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, Θέρμανση: Άλλο, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-21
___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-11
___________________

Γκαρσονιέρα, Αγ. Παύλος (Κα-
βάλα), 80.000€ 2.424€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 33 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 2, WC: 1, Θέρμανση:Κεντρι-
κή Πετρέλαιο, Έτος Κατασκευής: 
2020.

Κωδικός: 351002-30
___________________

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 150.000€ 1.724€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 87 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, Μπάνια, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 1, Θέρμανση: Έτος Κατα-
σκευής : 2022.

Κωδικός: 351002-29
___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351002-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..

Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351002-34
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 75.000€ 
1.210€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 62 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, WC: 1

Θέρμανση: Κλιματισμός,  Έτος 
Κατασκευής: 2020.

Κωδικός: 351002-31
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 155.000€ 
2.279€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-35
____________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο,  1 Μπάνιο, 
Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-34
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Πατέρας «Θεματοφύλακας» ανάγκασε το παιδί του να χάσει 
χρονιά στο σχολείο
Ακόμη ένα περιστατικό 
με πατέρα που 
αυτοαποκαλείται ως 
« Θ ε μ α τ ο φ ύ λ α κ α ς 
του Συντάγματος» 
προστίθεται στη λίστα με 
εκείνους που αρνούνται 
τη μόρφωση των 
παιδιών τους εξαιτίας 
των μέτρων κατά του 
κοροναϊού.ύ

Η δικηγόρος Ανθούλα 
Ανάσογλου αποκάλυψε 
στην ΕΡΤ τον αγώνα 
δρόμου ενός παιδιού να 
τελειώσει το σχολείο, 
καθώς ο πατέρας του, 
α υ τ ο α π ο κ α λ ο ύ μ ε ν ο ς 
ως «Θεματοφύλακας 
του Συντάγματος», 
αρνείτο να του επιτρέψει 
να ακολουθήσει το 
πρωτόκολλο για τη 
συμμετοχή του στα 

μαθήματα.

Σύμφωνα με όσα ανέφερε 
η δικηγόρος, η μητέρα 
ήταν εκείνη που έκανε 
την καταγγελία, καθώς 
το παιδί της έχασε τη 
σχολική χρονιά. Όπως είπε, 
ο πατέρας αντιδρούσε 
κυρίως στη χρήση 
μάσκας, επικαλούμενος 
όσα υποστήριζαν οι 
«Θεματοφύλακες» περί 
λιποθυμιών και έλλειψης 
οξυγόνου στα παιδιά από 
τις μάσκες.

Ο πατέρας πήγε 
ένα έγγραφο των 
« Θ ε μ α τ ο φ υ λ ά κ ω ν » 
στο σχολείο, με το 
οποίο οριζόταν ότι δεν 
αναγνωρίζεται η υπουργική 
απόφαση και έτσι το παιδί 
στερήθηκε της εκπαίδευσης 

και παρέμεινε στην ίδια 
τάξη.

Ο πατέρας μάλωσε με 
τη μητέρα, την εκδίωξε 
και εκείνη έμεινε μόνη 
διεκδικώντας την επιμέλεια 
και τη φροντίδα του 
παιδιού. Ήθελε, παράλληλα, 
να ακουστεί η φωνή της για 
όσα έχουν συμβεί.

Παράλληλα, η κ. Ανάσογλου 
τόνισε ότι πριν από λίγες 
μέρες καταγγέλθηκε ακόμα 
ένα περιστατικό από μητέρα 
που δήλωσε ότι ο πρώην 
σύζυγός της αρνείται να της 
παραδώσει το παιδί γιατί 
εκείνο εμβολιάστηκε παρά 
την αντίδραση του πατέρα. 
«Το παιδί περνάει κρίση 
ταυτότητας γιατί πιστεύει 
ότι στρατεύτηκε στους 
Θεματοφύλακες».

Ανοίγει ξανά η υπόθεση Δασκάλου στην Καβάλα – Νέα 
στοιχεία στο φως

Βγαίνει από το αρχείο 
η υπόθεση Κώστα Δα-
σκάλου στην Καβάλα 
όπως έκανε γνωστό 
στο enanews.gr η δι-
κηγόρος της οικογέ-
νειας Ανθούλα Ανά-
σογλου.

Όπως περιέγραψε η ίδια 

υπάρχουν κάποιες μαρ-

τυρίες αλλά και στοιχεία 

που προβλημάτισαν με 

αποτέλεσμα η υπόθεση 

να βγαίνει από το αρχείο 

και να έρχεται και πάλι 

στον παλμό των εξελί-

ξεων.

Σέρρες
Γυναίκα απείλησε με διαζύγιο τον εμβολιασμένο σύζυγο της επειδή εμβολίασε το παιδί τους!

Η απόφαση ενός 
άνδρα στις Σέρρες 
να εμβολιάσει τον 
13χρονο γιο του χωρίς 
την συναίνεση της 
συζύγου του, η οποία 
δεν είναι εμβολιασμένη, 
προκάλεσε την έντονη 
οργή της.

Η γυναίκα επικοινώνησε 
αμέσως με τον δικηγόρο 
της και του ζήτησε να 
προχωρήσει σε εξώδικο 
σε βάρος του συζύγου 
της, προκειμένου να τον 
εμποδίσει να κάνει το ίδιο 
και με το μικρότερο παιδί 
τους!
Μάλιστα ο δικηγόρος της 
ανεμβολίαστης συζύγου 
Γιάννης Γιάντσιος εξηγεί 
στο enanews.gr πως εάν 
η γυναίκα δεν κάνει πίσω 
στην συγκεκριμένη υπόθεση 
ο ίδιος θα παραιτηθεί!
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Παράκληση της Ένω-
σης Καλαθοσφαιρικών 
Σωματείων Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θρά-
κης προς τα Σωματεία 
να αποφύγουν και τους 
φιλικούς αγώνες-Τι θα 
γίνει με τις προπονήσεις

Την αναστολή των αγώ-
νων όλων των πρωτα-
θλημάτων αποφάσισε 
η Ένωση Καλαθοσφαι-
ρικών Σωματείων Ανα-

τολικής Μακεδονίας και 
Θράκης (ΕΚΑΣΑΜΑΘ) 
σεβόμενη την απόφα-
ση της Ελληνικής Ομο-
σπονδίας Καλαθοσφαί-
ρισης, αλλά και λόγω 
των υγειονομικών συν-
θηκών όπως διαμορφώ-
νονται από την αύξηση 
των κρουσμάτων του 
Covid-19.

Συγκεκριμένα, η Ένωση 
αποφάσισε την αναστο-

λή όλων των πρωταθλη-
μάτων ανδρών, γυναι-
κών, εφήβων, νεανίδων, 
παίδων και κορασίδων 
για δύο εβδομάδες (μέ-
χρι και τις 16/01/2022).

Σχετικά με τις προπονή-
σεις των ομάδων συνι-
στάται στα σωματεία η 
πιστή τήρηση του υγει-
ονομικού πρωτοκόλλου 
και η διαρκής παρακο-
λούθηση των αλλαγών 

σε αυτό.

Επίσης, παρακαλούνται 
οι ομάδες να αποφύγουν 
τους φιλικούς αγώνες, 
προκειμένου να επιτευ-
χθεί η αποφυγή κάθε 
επαφής μεταξύ μελών 
διαφορετικών ομάδων.

Η Ένωση είναι στη διά-
θεση των Σωματείων για 
οποιοδήποτε βοήθεια και 
διευκρίνιση.

ΕΚΑΣΑΜΑΘ
Αναστολή των αγώνων όλων των πρωταθλημάτων λόγω των υγειονομικών συνθηκών

Δευτέρα 10 Ιανουαρίου 2022

Το Πρωτάθλημα θα 
φιλοξενηθεί στο Κλει-
στό Δημοτικό Κολυμ-
βητήριο της Καβάλας 
το Σαββατοκύριακο 
15 και 16 Ιανουαρί-
ου 2022-Διαβάστε το 
πρόγραμμα των αγώ-
νων

Οι αγώνες του Πανελ-
λήνιου Πρωταθλήματος 
Υδατοσφαίρισης Παίδων 
Κ-15 επιστρέφουν στην 

πόλη της Καβάλας. Μετά 
από σχεδόν 2 χρόνια, θα 
διεξαχθεί ηλικιακό πρω-
τάθλημα τέτοιου επιπέ-
δου στο Κλειστό Δημο-
τικό Κολυμβητήριο της 
Καβάλας το Σαββατοκύ-
ριακο 15 και 16 Ιανουα-
ρίου 2022.

Αναλυτικά το πρό-
γραμμα των αγώνων

Το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Υδατοσφαίρισης Παίδων Κ-15 
επιστρέφει στην Καβάλα

Το αίτημα των νο-
μικών εκπροσώ-
πων του υπουργεί-
ου εσωτερικών της 
Αυστραλίας, για να 
καθυστερήσει η δίκη 
που αφορά την πα-
ραμονή ή όχι του 
Νόβακ Τζόκοβιτς 
στην «χώρα των 
καγκουρό», απορ-
ρίφθηκε και την 
Δευτέρα (10/01) η 
διαδικασία θα προ-
χωρήσει κανονικά.

Οι δικηγόροι του κο-
ρυφαίου τενίστα του 
κόσμου έχουν κατα-
θέσει ένσταση εδώ 
και μέρες με αφορμή 
την απόφαση των 
αρχών για απέλασή 
του από την Αυστρα-
λία, καθώς κρίθηκε 
ότι δεν πληρούσε 
τους υγειονομικούς 
όρους εξασφάλισης 

άδειας εισόδου.

Η δίκη έχει προγραμ-
ματιστεί για τις 10 
Ιανουαρίου, ωστό-
σο, η κυβέρνηση της 
χώρας επιδίωξε να 
«κερδίσει χρόνο», 
ζητώντας την αλλα-
γή ημερομηνίας της 
διαδικασίας κατά 48 
ώρες, αίτημα που, 
όμως, απορρίφθη-
κε από τον δικαστή 
Άντονι Κέλι.

Πλέον, μετά τις κι-
νήσεις των δικηγό-
ρων του «Νόλε» και 
την κατάθεση των 
σχετικών εγγρά-
φων, τη Δευτέρα θα 
ξεκαθαρίσει εάν ο 
Σέρβος τενίστας θα 
παραμείνει ή, όχι σε 
αυστραλιανό έδα-
φος, προκειμένου 
να αγωνιστεί στο 
Australian Open.

Οι αρχές της Αυστραλίας ζήτησαν αλλαγή ημερομηνίας της 
δίκης του Τζόκοβιτς, αλλά το αίτημά τους απορρίφθηκε



Ολοκληρώθηκε πριν λίγη 
ώρα η 11η αγωνιστική της 
Α’ Κατηγορίας της ΕΠΣ Κα-
βάλας όπου σημειώθηκαν 
πέντε «διπλά» σε έξι αναμε-

τρήσεις.

Επιβλητικές εκτός έδρας 
νίκες πέτυχαν Ορφέας 
Ελευθερούπολης και Βύ-

ρωνας Καβάλας σε Ποτό 
και Οφρύνιο αντίστοιχα, 
διευρύνοντας τα νικηφόρα 
σερί τους στην μάχη για τον 
τίτλο.

Σπουδαίες εκτός έδρας νί-
κες πέτυχαν Άρης Πηγών, 
Βρασίδας Νέας Περάμου 
και Βυζάντιο Κοκκινοχώμα-
τος σε Πρίνο, Αμυγδαλεώνα 
και Ελευθεραί αντίστοιχα.

Ισοπαλία είχαμε στο ντέρ-
μπι ουραγών ανάμεσα στον 
Άρη Ζυγού και την Ένωση 
Παγγαιϊκού Δρυάδας.

Ρεπό είχε η Αναγέννηση Λι-
μεναρίων.

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – 11Η 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Δόξα Θεολόγου-Ορφέας 
Ελευθερούπολης 1-5

Αετός Οφρυνίου-Βύρωνας 
Καβάλας 2-4

Άρης Πρίνου-Άρης Πηγών 
2-4

Κεραυνός Ελευθερών-Βυ-
ζάντιο Κοκκινοχώματος 1-2

Δόξα Αμυγδαλεώνα-Βρα-
σίδας Ν. Περάμου 1-3

Ένωση Παγγαιϊκού Δρυά-

δας-Άρης Ζυγού 2-2

Ρεπό: Αναγέννηση Λιμενα-
ρίων

 
Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – ΒΑΘ-
ΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ορφέας Ελευθερούπο-
λης* 28 (36-10)

2. Βύρωνας Καβάλας* 26 
(29-5)

3. Αναγέννηση Λιμεναρί-
ων* 23 (25-11)

4. Αετός Οφρυνίου* 16 
(25-20)

5. Άρης Πηγών* 15 (14-
13)

6. Δόξα Θεολόγου* 15 

(19-19)
7. Βρασίδας Ν. Περάμου* 

14 (20-19)
8. Βυζάντιο Κοκκινοχώ-

ματος 14 (14-19)
9. Κεραυνός Ελευθερών 

13 (14-19)
10. Δόξα Αμυγδαλεώνα* 8 

(7-15)
11. Ένωση Παγγαιϊκού 

Δρυάδας* 7 (10-28)
12. Άρης Πρίνου* 6 (11-

25)
13. Άρης Ζυγού* 2 (9-28)

(*) Έχουν κάνει το ρεπό 
τους
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Tα αποτελέσματα της 11ης αγωνιστικής της Α’ Κατηγορίας ΕΠΣ 
Καβάλας 

Την τελική τριάδα των 
παικτών που θα διεκδι-
κήσουν το βραβείο του 
κορυφαίου παίκτη του 
κόσμου για το 2021 
έδωσε στη δημοσιό-
τητα την Παρασκευή 
(7/01) η FIFA.

Την σπουδαία αυτή δι-
άκριση θα κατακτήσει 
ένας εκ των Λιονέλ 
Μέσι (Μπαρτσελόνα/
Παρί Σεν Ζερμέν), Ρό-

μπερτ Λεβαντόφσκι 
(Μπάγερν Μονάχου) 
και Μοχάμεντ Σαλάχ 
(Λίβερπουλ), με τον Αρ-
γεντινό σταρ, ο οποίος 
πρόσφατα κατέκτησε 
για 7η φορά στην κα-
ριέρα του την «Χρυσή 
Μπάλα» στα ετήσια 
βραβεία του France 
Football, να αποτελεί 

το απόλυτο φαβορί.

Το όνομα του νικητή, 
που θα συνοδεύεται 
και με την απονομή 
του βραβείου, θα γίνει 
γνωστό την Δευτέρα 
(17/01) στην εκδήλω-
ση που θα διοργανώ-
σει η FIFA.

Ολοκληρώθηκε πριν λίγη 
ώρα η 11η αγωνιστική 
στους δυο Ομίλους της Β’ 
Κατηγορίας της ΕΠΣ Κα-
βάλας με τρεις αναβολές 

λόγω καιρικών συνθηκών.

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ ΟΜΙ-
ΛΟΣ – 11Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Μακεδονικός Αμισιανών-
Ατρόμητος Ακροβουνίου 
0-4

Κεραυνός Κρηνίδων-ΑΕΚ 
Καβάλας 0-4

Καβάλα 2004-ΑΣ Παγγαίο 
2-3

Μ.Α Φιλίππων-Άγιος Λου-
κάς 3-2

Ασπίς Πολυστύλου-Ελπίδες 
Καβάλας 5-0

Ηρακλής Καβάλας-ΠΑΟΚ 
Αγ. Ανδρέα ΑΝΑΒΟΛΗ

 

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ ΟΜΙ-
ΛΟΣ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

ΠΑΟΚ Αγ. Ανδρέα* 28 (38-
10)
Ατρόμητος Ακροβουνίου 28 
(35-9)
ΑΕΚ Καβάλας 26 (39-13)
Κεραυνός Κρηνί6ων 24 
(30-18)
ΑΣ Παγγαίο 19 (24-16)
Μ.Α Φιλίππων 18 (25-24)
Μακεδονικός Αμισιανών 13 
(19-29)
Ηρακλής Καβάλας* 13 (14-
15)
Καβάλα 2004 6 (16-25)
Ασπίδα Πολυστύλου 6 (12-
21)
Άγιος Λουκάς 4 (12-34)
Ελπίδες Καβάλας 3 (9-56)

(*) Έχουν αγώνα λιγότερο

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ ΟΜΙ-
ΛΟΣ – 11Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Ατρόμητος Χαλκερού-
Απόλλων Χρυσοχωρίου 0-3

Αίας Παναγίας-Α.Ο Ποτα-
μιάς 0-1

Πανιώνιος Ξεριά-Θεαγένης 
1-4

Μακεδονικός Αγιάσματος-
Ναζιανζός ΑΝΑΒΟΛΗ

Κεραυνός Καλλιράχης-ΠΑ-
ΟΚ Καβάλας ΑΝΑΒΟΛΗ

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ ΟΜΙ-

ΛΟΣ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

Α.Ο Ποταμιάς 27 (16-4)
Απόλλων Χρυσοχωρίου 26 
(35-8)
Ατρόμητος Χαλκερού 22 
(22-17)
ΠΑΟΚ Καβάλας* 18 (21-
11)
Μακεδονικός Αγιάσματος* 
14 (15-9)
Πανιώνιος Ξεριά 12 (20-
25)
Κεραυνός Καλλιράχης* 10 
(13-19)
Θεαγένης 10 (13-30)
Ναζιανζός* 7 (14-24)
Αίας Παναγίας* 4 (10-30)

(*) Έχουν αγώνα λιγότε-
ρο

Τα αποτελέσματα της 11ης αγωνιστικής στους δυο Ομίλους της Β’ 
Κατηγορίας της ΕΠΣ Καβάλας

FIFA 
Μέσι, Σαλάχ και Λεβαντόφσκι υποψήφιοι για το βραβείο του κορυφαίου παίκτη του κόσμου για το 2021


